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رئیس شورای هماهنگی اصلاح طلبان 
خراسان رضوی به انتقادات پاسخ داد؛
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عضو کمیســیون امنیت ملی مجلس با اشاره به روند کاهش تعهدات برجام، گفت: ایران به 
زودی تکلیــف برجام را تعیین و پرونده آن را می بندد..جواد کریمی قدوســی در گفت وگو با 
خبرنگار خبرگزاری خانه ملت در توضیح گام چهارم کاهش تعهدات برجام، گفت: گام چهارم 
می بایســت آخرین گام کاهش تعهدات برجام ایران باشد، زیرا به جز دو موضوعی که تکلیف 
آن مشــخص نشده مابقی تعهدات ایران لغو شده اســت. در هر حال ایران به زودی پرونده 
برجام را می بندد.نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس شورای اسلامی، تصریح کرد: تزریق 
گاز طبق گام چهارم کاهش تعهدات برجام شــروع شــده، آماده شدن کامل سانتریفیوژهای 

نسل جدید در فردو باقی مانده که تعبیه زیرساخت های آن زمان بر است. علاوه بر آن ایران 
بــه زودی باید تکلیف پروتکل الحاقی را تعیین کند.وی افــزود: ما به تعهدات عام که همه 
اعضای آژانس انرژی اتمی اجرا می کند پایبند می مانیم اما پروتکل الحاقی که ایران را ملزم 
کرده قبل از هر اقدامی باید از آژانس مجوز دریافت کرد را باید کنار گذاشــت به ویژه اینکه 
ایران داوطلبانه آن را اجرا می کند.کریمی قدوســی معتقد اســت: در همین راستا دولت باید 
سیاســت اعمالی رهبری را اجرا کند تا جمهوری اســلامی ایران به نقطه مطلوب برسد. بر 

اساس اخبار واصله ایران تکلیف برجامی خود را تعیین می کند.

کریم قدوسی بر اساس اخبار 
واصله اش مدعی شد؛

ایران به زودی تکلیف 
برجام را تعیین می کند

511/1 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 
ســند رســمی برابر رای شماره 139860306271002584 هیات اول/ موضوع قانون تعیین تکلیف ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات 
مالکانه بلامعارض آقای محمد ســلطانی اول فرزند حســین به شماره شناسنامه 4730 صادره از مشهد در 
ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 855 متر مربع قسمتی از پلاک 60 اصلی بخش 9 واقع در بلوار 
طبرســی 14 حدیدی 6 جنوبی بین 12 و 14 خریداری از مالکان رســمی یداله رنجبر و اقدس جهانگیری 
و زهرا خطیبی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود رار به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجعه قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.م.الف337

 تاریخ انتشار نوبت اول: 98/8/19  
تاریخ انتشار نوبت دوم: 98/9/4

حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

************************************************
511/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 
ســند رســمی برابر رای شماره 139860306271002166 هیات اول/ موضوع قانون تعیین تکلیف ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات 
مالکانه بلامعارض آقای/ محمد ســلطانی اول فرزند حســین به شــماره شناسنامه 4730 صادره از مشهد 
در ششــدانگ یک باب ســاختمان به مســاحت 450 متر مربع قسمتی از پلاک 60 اصلی بخش 9 واقع در 
بلوار طبرســی 14 حدیدی 6 جنوبی بین 12 و 14 خریداری از مالکان رســمی حیدر علی کوه جانی محرز 
گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود رار به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجعه قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.م.الف339
 تاریخ انتشار نوبت اول: 98/8/19 

تاریخ انتشار نوبت دوم: 98/9/4
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

******************************************
511/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 
ســند رســمی برابر رای شماره 139860306271002685 هیات اول/ موضوع قانون تعیین تکلیف ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات 
مالکانه بلامعارض آقای رمضانعلی فکور حلاج فرزند حسن به شماره شناسنامه 343 صادره از مشهد در 
ششــدانگ یک باب خانه/ به مســاحت 133/5 متر مربع قســمتی از پلاک 68 اصلی بخش 9 واقع در بلوار 
طبرسی شمالی 17 خداشناس 8 جنب پلاک 343  خریداری از مالک رسمی آقای/ محمدرضا سزاوار محرز 
گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود رار به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجعه قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف329
تاریخ انتشار نوبت اول: 98/8/19 تاریخ انتشار نوبت دوم: 98/9/4

حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

********************************************
511/4اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 
ســند رســمی برابر رای شماره 139860306271002595 هیات اول/ موضوع قانون تعیین تکلیف ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات 
مالکانه بلامعارض آقای صمدترابی یدکی فرزند حســین به شــماره شناســنامه 1879 صادره از قوچان در 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت 120/78 متر مربع قسمتی از پلاک 71 اصلی بخش 9 واقع در خیابان 
رسالت 50 پلاک 548 اعیان متعلق به خود متقاضی و عرصه موقوفه قهار قلی میرزا محرز گردیده است. 
لذا به منظور اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشــخاص 
نســبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشــته باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود رار به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجعه قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف331
تاریخ انتشار نوبت اول: 98/8/19 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 98/9/4

حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

/511اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 
ســند رســمی برابر رای شماره 139860306271002702 هیات اول/ موضوع قانون تعیین تکلیف ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات 
مالکانه بلامعارض آقای صفر داوریان سرآســیا فرزند حســن به شــماره شناسنامه 553 صادره از مشهد در 
ششدانگ یک باب خانه/ به مساحت 116/71 متر مربع قسمتی از پلاک 6011 فرعی از 3 اصلی بخش 
9 واقع  در مطهری 36 نبش شیشــه چی 28 پلاک 328 خریداری از مالک رســمی آقای/ حســین میر 
بهروزیان  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع  عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شــود در صورتی که اشــخاص نســبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود رار به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجعه قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.م.الف333 

تاریخ انتشار نوبت اول: 98/8/19
  تاریخ انتشار نوبت دوم: 98/9/4

حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

سامانه پیامکی 
روزنامه صبح امروز
1 0 0 0 8 0 8 8 8

رئیس شورای هماهنگی اصلاح طلبان خراسان رضوی به انتقادات پاسخ داد؛

چالش های درون سازمانی اصلاح طلبان
رئیـس شـورای هماهنگـی اصلاح طلبـان خراسـان رضـوی گفـت: حـدود دو مـاه 
قبل بحث افزایش اشـخاص حقیقی به احزاب و تشـکیل شـورای سیاسـت گذاری 

اسـتان در شـورای هماهنگی کلیـد خورد.
بـه گـزارش ایسـنا، مهدی عبایـی خراسـانی در خصوص تعیین لیسـت اشـخاص 
حقیقـی شـورای سیاسـت گذاری اصلاح طلبـان اسـتان، اظهـار کـرد: رابط اسـتان 
آقـای رسـولی در جلسـه شـورای هماهنگـی شـرکت کـرده و فرمودند بر اسـاس 
آیین نامـه شـورای عالـی سیاسـت گذاری بـرای اسـتان ها، نصـف تعـداد احـزاب 
اشـخاص حقیقـی اضافـه می شـوند و ایـن سـقف تعـداد اسـت، البتـه اسـتان ها 
می تواننـد تعـداد کمتـری را کـه بـه نظر می رسـد مـورد لزوم باشـد، معرفـی کنند 

و ایـن کار صـورت بگیرد.
عبایـی خراسـانی ادامـه داد: پیشـنهاد شـورای عالـی سیاسـت گذاری ایـن بود که 
دو برابـر تعـداد مـورد نیـاز یعنـی بـه تعـداد خود احـزاب صـورت بگیرد و شـورای 
عالـی از بین افراد پیشـنهاد شـده بـه تعداد نصف احـزاب شـورای هماهنگی یعنی 
شـخصیت های حقوقـی که دبیرانشـان شـرکت می کنند، اشـخاص حقیقـی اضافه 

شـود. ایـن کار در شـورای هماهنگی اسـتان صـورت گرفت.
ایـن فعـال سیاسـی اصلاح طلب بیـان کـرد: در مرحلـه اول چهار نفر از اشـخاص 
حقیقـی کـه مـورد وثـوق احـزاب بودند بـا رای نصـف تعداد احـزاب اضافه شـدند 
کـه شـامل حجت الاسـلام علـی عجـم، حسـین امینـی، محمدرحیـم نوروزیان و 
فاضلـی از اهـل سـنت اسـتان که در گذشـته نیـز با شـورای هماهنگـی همکاری 
داشـتند، در مرحلـه اول بـا تصمیمـی کـه احزاب گفته بودند توانسـتند دو سـوم آرا 
را بیاورنـد و بـه عنـوان اشـخاص حقیقی منتخب شـوند. در همیـن دو ماه بحث و 
گفت وگـو بیـن احـزاب صـورت گرفـت و مقرر شـد کسـانی که بیش از یک سـوم 
رای احـزاب را بیاورنـد، اضافـه شـوند. در آن مرحلـه نیـز تعـداد 16، 17 نفر بودند 
کـه دو نفـر رای آوردنـد و بـه چهـار نفـر قبلـی ملحـق شـدند، ایـن افـراد عباس 
میـرزاده و دکتـر شیخ الاسـلامی، رئیـس سـابق دانشـگاه آزاد مشـهد بودنـد. در 

مجمـوع ایـن 6 نفر اشـخاص حقیقـی را تشـکیل دادند.
وی بـا اشـاره بـه اینکـه ایـن روزهـا موضوعی مطرح شـده مبنـی بر اینکـه دلیل 
ایـن امـر کـه تعـداد تعیین شـده اشـخاص حقیقـی در شـورای هماهنگی اسـتان 
کمتـر از حـد نصـاب هسـتند، مخالفـت یـا انتقـاد با شـورای شـهر مشـهد اسـت، 
تصریـح کـرد: اصلاح طلبـان در تحلیل هـای حزبـی خـود و نگاهـی کـه به شـورا 
دارنـد، ممکـن اسـت تعـدادی منتقد شـورا باشـند اما به قـدری صراحـت دارند که 
در صـورت داشـتن انتقـاد از شـورای شـهر مشـهد، آن را بـه پـای شـورای عالـی 
سیاسـت گذاری نگذارنـد، انتقـاد را بـه صراحـت از شـورای شـهر داشـته باشـند. 
شـورای شـهر نیـز در مواقعـی برخـی از ایـن انتقـادات را پاسـخ گفته کـه مطلوب 
نظـر اصلاح طلبـان بـوده یـا نـه، امـا این بحـث دیگـری اسـت و شـاید آنچه که 
اصلاح طلبـان دنبالـش بودنـد بتوانـد در چرخـه معرفـی سـرا یعنـی سـازمان رای 

اصلاح طلبـان متجلـی شـود.

هیچ نشانه ای از تمایل لاریجانی برای حضور در انتخابات پیش رو وجود ندارد

از اینجا رانده و از آنجا مانده
انتخابات  تــا  مــاه  چهار 
مجلس شــورای اسلامی 
اســت.  مانــده  باقــی 
اصــلاح  و  اصولگرایــان 
طلبان در حال آماده ســازی 
بــرای این انتخابــات مهم 
هستند. شــایعات دراین باره 
زیاد اســت و هــر روز اخبار 
جدیدی درباره احتمال حضور 
شــده  شــناخته  چهره های 
مطرح می شــود. این وضعیت بیشتر در مورد 
جناح اصولگرا صادق اســت. یــک روز گفته 
می شود غلامعلی حداد عادل سر لیست است و 
روز دیگر می گویند جلیلی یا قالیباف. اما در این 
بین درباره علی لاریجانی رئیس کنونی مجلس 
که بیش از ده سال بر این مسند نشسته است 
و قدرتمندترین فرد پارلمان به حساب می آید، 
هیچ چیز روشن نیست. او برخلاف چهار سال 
پیش نه از ســوی اصلاح طلبان برای ائتلاف 
مورد توجه اســت و نه اصولگرایان به او روی 
خوش نشان می دهند. اصلاح طلبان قویا اعلام 
کرده اند با اصولگرایان ائتلاف نخواهند کرد و 

»اشتباه چهار سال پیش را تکرار نمی کنند.« 
محمدرضــا عارف رئیس فراکســیون امید از 
جمله مخالفان جدی ائتلاف اســت، اما برخی 
احزاب همچون کارگزاران چراغ ســبز ائتلاف 
را روشــن نگه داشــته اند، با این حال به نظر 
نمی رســد بتوانند کل جریان اصلاحات را قانع 
کنند. اصولگرایان هم رویکرد تندی نسبت به 
لاریجانی پیدا کرده اند و هیچ نشانه ای از اقبال 
به او نشــان نمی دهند. حتی برخی از آن ها به 
تندی به لاریجانی حمله می کنند و او را در کنار 
حســن روحانی از رقبای جدی خود می دانند. 
چندی پیش یکی از نمونه هــای بارز برخورد 
اصولگرایان بــا لاریجانــی در صحن علنی 
مجلس رخ داد. در جریان بررسی طرح تشکیل 
وزارت بازرگانــی، مشــاجره لفظی لاریجانی 

با نصرالله پژمان فر نماینده مشــهد و اعضای 
شــاخص جبهه پایداری و فراکســیون ولایی 
مجلــس برای دقایقی جو مجلس را متشــنج 
کرد. پژمان فر لاریجانی را »دیکتاتور« خطاب 
کرد و لاریجانی هم پاســخ داد و به پژمان فر 
گفت: »دیکتاتور شــمایید که هر کاری و هر 
حرفــی دلتان می خواهد در کشــور می زنید و 
کسی هم چیزی به شما نمی گوید و کاری هم 
با شما ندارند. مملکت این جوری شده که هر 
چه دلتان خواســت به همه می گویید و کسی 
هم چیزی به شــما نمی گوید. عادت کردید با 
فریاد کار خودتان را پیش ببرید.«از طرف دیگر 
حلقه اطرافیان لاریجانی نیز دچار ســردرگمی 
هستند. زمانی اطرافیان علی لاریجانی به دنبال 
راه انداختن یک حزب بودند که عملا شکست 
خورد. آن هــا به یک فراکســیون نیم بند در 
مجلس اکتفا کردند، با عضویت نمایندگانی که 
عموما خط و ربط سیاسیشان خیلی مشخص 
نیست. حالا شاخص ترین چهره آن حلقه یعنی 
کاظم جلالی قرار است به عنوان سفیر ایران در 
مسکو منصوب و جانشین مهدی سنایی شود. 
او از نمایندگی مجلس اســتعفا کرده است. از 
سوی دیگر بهروز نعمتی دیگر نماینده نزدیک 
به لاریجانی نیز قرار است سفیر ایران در ایتالیا 
شود. البته این انتصاب ها قطعی نشده است، ولی 
ظاهرا به زودی رخ می دهد. هم کاظم جلالی 
و هم بهروز نعمتی از اعضای لیســت امید در 
حوزه انتخابیه تهران بودند. رای این دو نماینده 
حاصل ائتلاف چهار سال پیش اصلاح طلبان 
با میانه روهای اصولگرا بود. این دو نماینده به 
عنوان بازو هــای مهم علی لاریجانی در چهار 
سال ریاست مجلس عمل کردند. کاظم جلالی 
در راس مرکــز پژوهش های مجلس و بهروز 
نعمتی هم به عنوان عضو هیات رئیســه. حالا 
ممکن است تا چند سال در داخل کشور نباشند 
تا بتوانند در کنار علی لاریجانی فعالیت کرده 
و بــه او کمک کنند. دیگر نزدیکان لاریجانی 

نیز فعلا تحــرک انتخاباتی نشــان نداده اند.
علی لاریجانی که از اصولگرایان رانده شــده 
و از اصلاح طلبان نیز جا مانده اســت حالا با 
پایان سومین دوره حضورش در مجلس شورای 
اســلامی احتمالا دیگــر در انتخابات مجلس 
نامزد نخواهد شد و راه را برای افراد دیگری باز 
می گذارد. در جریان لاریجانی و رفقایش هیچ 
تحرک انتخاباتی برای مجلس دیده نمی شود. 
البته مشخص نیست در ذهن علی لاریجانی 
چه می گذرد شاید همانگونه که پیشتر مطرح 
بود او برنامه ای برای 1400 دارد. هیچ نشانه ای 
از این برنامه هم دیده نمی شود. علی لاریجانی 
در ماه های اخیر نشــان داده که فقط سعی در 
تعامل با دولت برای حل مشــکلات کشــور 
دارد. او از اظهار نظر های سیاســی و انتخاباتی 
خــودداری می کند و کمتــر در مجامع حزبی 
شــرکت می کند. از طرف دیگــر نباید نادیده 
گرفت که خانواده لاریجانی در دو ســال اخیر 
موج تخریبی عظیمی را تحمل کرده است. از 
یکسو آیت الله آملی لاریجانی تحت فشار این 

موج بوده و از سوی دیگر علی لاریجانی با آن 
دست و پنجه نرم کرده اســت. دیگر برادران 
لاریجانی نیز از این موج بی نصیب نبوده اند. 
ممکن است این فضا بر تصمیم رئیس مجلس 
برای آینده حرفه ای خود اثر گذارد بوده باشــد. 
نزدیــکان لاریجانی دل بــه این خوش کرده 
بودند که حمایت های دولــت اعتدالگرا راه را 
برای حضور قدرتمند او در انتخابات 1400 باز 
کند. اما حالا پس از گذشــت بیش از دو سال 
از شــروع به کار دولت دوازدهم، اعتدالگرایان 
در گوشــه رینگ قرار گرفته اند و از هر طرف 
مــورد انتقادند. در جریان انتخابات ســال 96 
برخی معتقد بودند کشاندن اسحاق جهانگیری 
به فرآیند انتخابات، پوســت خربزه ای از سوی 
اعتدالگرایان و نزدیکان لاریجانی بوده تا چهره 
او را مخدوش کننــد و رقیبی از رقبای 1400 
را تضعیف نمایند. حــالا امروز نه جهانگیری، 
سنبه ای پر زور برای 1400 دارد و نه لاریجانی، 
شاید هیچ یک نامزد آن انتخابات نشوند. با این 
حال گمانه زنی ها ســر جای خودش قرار دارد. 

همچنان ممکن است لاریجانی و اعتدالگرایان 
برای انتخابات ریاست جمهوری نقشه بکشند. 
شایعاتی از این دســت هم به گوش می رسد 
که توافقی میان لاریجانی و قالیباف برای دو 
انتخابات مجلس و ریاســت جمهوری وجود 
دارد. براســاس این توافق قالیباف کاندیدای 
مجلس می شــود و لاریجانــی 1400 می آید 
البته که این شــایعه خیلی اعتباری ندارد چرا 
که نمونه های دیگری از آن در فضای رسانه ای 
وجود دارد. مثلا گفته می شــود توافقی مشابه 
میان قالیباف و ســعید جلیلی وجود دارد با این 
تفاوت که جلیلی برای انتخابات مجلس می آید 
و قالیباف آماده ریاســت جمهوری می شود. در 
کنار تمام این حرف ها و  گمانه زنی ها فعلا فقط 
یک چیز روشن است. اینکه علی لاریجانی اگر 
نگوییم تنهاســت، متحدان زیادی هم ندارد، 
از طرف دیگر او سیاســتمدار محبوبی هم به 
حساب نمی آید، حالا باید دید او در برابر چشم 
انداز مبهمی که برای آینده دارد چه تصمیماتی 

اتخاذ می کند.
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نرخ جدید نان در مشهد
رئیس اتحادیه صنف نانوایان مشهد گفت: نرخنامه جدید مصوب کمیسیون آرد و نان 
خراســان رضوی اعلام شده است که براســاس آن نرخ نان در نانوایی های دولتی یا 

یارانه ای 30 درصد افزایش یافته است.
در این ابلاغیه نانوایی های با آرد نیمه یارانه ای یا آزادپزها که پیش از این از نرخ نامه 
برخوردار نبودند، صاحب نرخ جدید شدند که رعایت آن از سوی نانواها الزامی است.

نرخ نان با آرد یارانه ای :
• تافتون ماشینی به وزن 280 گرم 450 تومان

•  عراقی به وزن 270 گرم 450 تومان
•  بربری ماشینی به وزن 380 گرم 600 تومان

• بربری سنتی به وزن 350 گرم 600 تومان
•  لواش ماشینی به وزن 150 گرم 275 تومان

•  لواش سنتی به وزن 140 گرم 275 تومان
•  بربری خراسانی به وزن 390 گرم 700 تومان
•  تنوری خراسانی به وزن 340 گرم 600 تومان
•  سنگک سنتی به وزن 420 گرم 1000 تومان

نرخ نان با آراد نیمه یارانه ای : 
• برای تافتون ماشینی به وزن 280 گرم 650 تومان

•  عراقی به وزن 270 گرم 600 تومان
•  بربری ماشینی به وزن 380 گرم 800 تومان
•  لواش ماشینی به وزن 150 گرم 350 تومان

•  لواش سنتی به وزن 140 گرم 350 تومان
•  بربری خراسانی به وزن 390 گرم 900 تومان
•  تنوری خراسانی به وزن 340 گرم 800 تومان

•  سنگک سنتی به وزن 420 گرم هزار و 400 تومان 

بازار طلا و سکه
  قیمت به توماننوع کالاردیف

3,930,000سکه تمام بهار آزادی1
3,945,000 سکه تمام امامی2
2,060,000 نیم سکه بهار آزادی3
 1,270,000ربع سکه بهار آزادی4
403,000 هر گرم طلای 18 عیار5
 30,000 هر مثقال نقره 995 عیار6
6,510 هر گرم نقره 995 عیار7
11,350 فروش دلار 8
12,650 فروش یورو9

پژمانفر با انتقاد از نرخ پایین خرید تضمینی گندم مطرح کرد:

الویت واردات در مقابل حمایت از تولید داخلی گندم
مردم مشــهد  نماینده  پژمانفــر  نصرالله 
و کلات در مجلس شــورای اســلامی، 
در خصــوص پایین بــودن قیمت خرید 
تضمینی گنــدم گفت: پایین بودن قیمت 
موجب  این محصــول  تضمینــی  خرید 
کاهش تحویــل آن به دولت و در نتیجه 

لزوم واردات می شود.
عضــو کمیســیون فرهنگــی مجلــس 
شورای اســلامی با اشاره به اینکه قیمت 
خرید تضمینی گندم در ســال گذشته با 
اصلاحــات و مکاتبات مجلس شــورای 
اســلامی به یــک هــزار و 700 تومان 
رســید، ادامه داد: در ابتــدا نیز به دولت 
هشدار دادیم که پایین بودن قیمت خرید 
تضمینــی این محصــول موجب کاهش 

تحویل آن به دولت می شود.
این نماینــده مردم در مجلس شــورای 
اســلامی با تاکید بر اینکــه نتیجه پایین 
بــودن قیمت خرید تضمینی نیاز کشــور 
به واردات ســه میلیون تن گندم در سال 
آینده اســت، عنوان کرد: کیفیت و عیار 
گندم های وارداتی مشــخص نیست و در 
ارزی  شرایطی که کشور دچار مشکلات 

اســت برای تامین گندم باید ارز بســیار 
زیادی از کشور خارج شود.

وی با بیان اینکه در ســال زراعی جدید 
تلاش کردیــم که دولت همانند ســال 
گذشــته که در اواخر بهمن ماه قیمت را 
باشد، تصریح  تاخیر نداشــته  اعلام کرد 
کرد: دولت در مهرماه سال زراعی جدید، 
قیمت 2 هــزار 200 تومان را برای خرید 
تضمینی گندم اعلام کرد در حالی که در 
دیدار با آقای جهانگیری مطرح شــد نرخ 
پاییــن تر از 2 هزار 600 تومان به معنای 
برنامه داشــتن دولت بــرای توقف خرید 

تضمینی و واردات بی رویه گندم است.
نماینده مردم مشــهد و کلات در مجلس 
شورای اسلامی با اشاره به اینکه متاسفانه 
در حــال حاضر واردات گندم نســبت به 
حمایت از تولید داخلی اولویت پیدا کرده 
است، ادامه داد: گندم وارداتی با توجه به 
کیفیت پایینی که در مقایسه با گندم تولید 
داخل دارد، اگر دولت هزینه های ســربار 
واردات را در اختیار کشاورزان قرار می داد 
نیاز به واردات این محصول اســتراتژیک 

از بین می رفت.

وی با تاکیــد بر اینکه نمی تــوان پایین 
تعیین کردن قیمت خرید تضمینی گندم 
را اشتباه محاســباتی در نظر گرفت و به 
نوعی احســاس می شود این سیاست در 
دولت وجود دارد که اســتقلال کشور در 
زمینه خودکفایی تولید گندم گرفته شود، 
عنوان کرد: در ســال آینــده میزان نیاز 

کشــور به واردات از ســه میلیون تن نیز 
سبقت می گیرد.

عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای 
اسلامی در پایان با بیان اینکه مردم باید 
بداننــد نتیجه روش تعییــن قیمت خرید 
تضمینی گندم از دســت دادن استقلال 
کشور در محصول استراتژیک است و این 

نگرانی در خصوص مواد پروتئینی، گوشت 
قرمز، گوشــت مرغ و ســایر محصولات 
اســتراتژیک دیگر وجود دارد، خاطرنشان 
کرد: اگر نتوانیم از نظر ساختاری اسنادی 
در ایــن زمینــه ارائه کنیــم، نتایج آن با 
افزایــش واردات و کاهــش تولید داخلی 

مشخص می شود.
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رئیس اتاق اصناف مشــهد گفت: طرح منع فروش لوازم 
خانگی فاقد شناســه در راستای شناسایی کالای قاچاق 
از غیر قاچاق اســت که البته هنوز زیرساخت های لازم 

را ندارد.
محمود بنانژاد در گفت وگو با ایســنا در خصوص اجرای 
طرح منع فروش لوازم خانگی فاقد شناسه از 15 آبان ماه 
بیان کرد: شناسه ها مطالبه اصناف نیز هست، برگ سبز 
کالا باید از واردکننده گرفته شود که کار سختی است و 

ما به دنبال این بودیم که این مشکل حل شود.
رئیس اتاق اصناف مشــهد ادامه داد: یکی از طرح های 
اجرایی در این راستا، طرح منع فروش لوازم خانگی فاقد 

شناسه اســت که طرح خوبی است و در صورت اجرایی 
شدن مشکل کمتری خواهیم داشت، اما احساس می شود 
که زیرســاخت لازمی که برای این امر باید وجود داشته 
باشــد وجود ندارد، چرا که در بحث شناســه کالا فرقی 
نمی کند کالا خارجی باشد یا ایرانی باید این شناسه را در 

هردو صورت داشته باشد.
وی با اشــاره به اینکه تجربه مشابه این طرح را در طرح 
بارکدهای شــبنم داشتیم، افزود: این طرح بدین صورت 
بود که هرکالایی که برچســب شبنم را داشت مشخص 
می شــد که از مبادی قانونی وارد شده و این طرح نیز در 
راســتای شناسایی کالا قاچاق از غیرقاچاق بود؛ اما طرح 

ناموفقی بود و مشــکلاتی چون جعل بارکد را داشت و 
پیش بینی می شــد که این طرح نیز زیرساخت های لازم 
را نداشــته باشد و نیاز اســت تا این زیرساخت ها دیده و 
فراهم شود تا مانند طرح ایران کد یا شبنم پس از صرف 
میلیاردها تومان هزینه شکســت خــورده مجددا با این 
مشکل مواجه نشویم.رئیس اتاق اصناف تشریح کرد: نیاز 
اســت تا کالا از ثبت ســفارش تا وارد شدن و توزیع به 
صورت اینترنتی ثبت شــود و پنجره واحدی وجود داشته 
باشد تا کالایی که از مبادی قانونی وارد می شود از همان 
ابتدا در یــک بانک اطلاعات ثبت  شــود و در هرجایی 
پلیس یا هر دســتگاه کاشــف دیگری به راحتی از روی 

شماره سریال کالا آن را شناسایی کند و در صورت وجود 
این روش الکترونیکی نیازی به وجود برگ سبزی همراه 
با کالا نیســت که البته ایــن از تکالیف وزارت صنعت و 
معدن بوده که بخشــی از آن انجام شــده و بخشی از 
آن هنوز باقی مانده اســت.بنانژاد در خصوص وضعیت 
کالاهای فاقد شناســه پس از شناسایی اظهار کرد: کالا 
اگر قاچاق شناســایی شود، ضبط شده و به حوزه قضایی 
فرســتاده می شود، قرار است تا برخی کالاهای قاچاق و 
فاقد شناسه، شناسایی شــده و مجددا برای آنها شناسه 
صادر شود، برخی کالاها همچون کالاهای خوراکی نیز 

امضا می شوند.

رئیس اتاق اصناف مشهد:طرح منع فروش لوازم خانگی فاقد شناسه در راستای شناسایی کالای قاچاق
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رئیس پلیس آگاهی استان از راه اندازی سامانه »نما« به منظور تسهیل در شناسایی 
اموال مسروقه مالباختگان خبر داد . به گزارش پایگاه خبری پلیس، سرهنگ »جواد 
شــفیع زاده« با اعلام این خبر گفت: سامانه نما به همت کارشناسان پلیس آگاهی 
ناجا برای تعیین و تکلیف ســریع و دقیق امــوال و همچنین حذف تردد مضاعف 
مالباختگان ، در بســتر اینترنت راه اندازی شــد تا مالباختگان برای شناسایی سریع 
اموال خود ، علاوه بر کاهش هزینه ها و موجبات رضایت از عملکرد پلیس ، ضمن 
بازدید از نمایشگاه مجازی پلیس آگاهی ، نسبت به شناسایی اموال مسروقه خود با 

مراجعه به سایت اینترنتی WWW. Police . ir و ورود به قسمت اموال کشف شده 
، شماره سریال کالای مسروقه را وارد و شناسایی و پیگیری کنند.وی خاطر نشان 
کرد: از آنجایی که این سامانه به صورت متمرکز بوده و شهروندان می توانند اموال 
مسروقه خود را در سامانه به صورت لحظه ای پیگیری کنند و رئیس پلیس آگاهی 
خراسان رضوی تاکید کرد: ضروری است شــهروندان حتما شماره سریال تمامی 
اموال خود را لیســت برداری کنند تا در هنگام ســرقت و کشف آن توسط پلیس ، 

اموال خود را از این طریق شناسایی و تحویل بگیرند.

شناسایی اموال مسروقه 
در سامانه نما

کاهش مخاطرات اردوهای دانش آموزی
سرپرســت پلیس راهنمایی رانندگی اســتان خراســان رضوی 
گفت:300نفر از معاونین پرورشی آموزش و پرورش استان های 
کشور در همایش آموزش مهارت های اردویی شرکت کردند.
به گزارش صبح امروز سرهنگ حمیدرضا دهنوی در خصوص 
هدف از برگزاری این همایش در اردوگاه ثامن الحجج مشهد 
افــزود: با توجه بــه این که برنامه های اردویی در کشــور ما با 
مخاطرات زیادی در چند سال اخیر همراه بوده به موجب کاهش 
خطرات و افزایــش ایمنی دانش آموزان در تردد و عبور و مرور 
این همایش برای معاونین پرورشــی برگزار شده تا مهارت های 

راهنمایی رانندگی را فرا بگیرند.
وی تصریح کرد: در کنار آموزش مسائل راهنمایی و رانندگی به 
معاونین حاضر در این همایش مهارت های بهداشت با سرپرستی هلال احمر و نیز 

آموزش پدافند غیر عامل انجام می شود.
آمار۱۲درصدی کودکان در کشته شدگان تصادفات

معاون اجتماعی و فرهنگ ترافیک پلیس راهور ناجا گفت: 12 درصد کســانی که 
در تصادفات کشــته می شوند بچه ها هستند، نه مقصر هستند و نه مسبب، حداقل 
کاری کنیم برای دانش آموزان در رفت و برگشــت از مدرســه و اردو کمک کنیم 

ایمنی و امنیت ایجاد شود.
بــه نقل از فارس عین الله جهانی در آیین افتتاحیه اولین دوره آموزشــی مهارتی 
طرح توانمندســازی مدرسین اردوهای دانش آموزی سراسر کشور که صبح امروز 
در اردوگاه فرهنگــی تربیتی ثامــن الحجج )ع( برگزار شــد، خطاب به حاضران 
اظهار کرد: شــما مســؤولیت بسیار ســنگینی برای حفظ جان و مال مردم عهده 
دار می شــوید، متأســفانه در بحث ترافیک، تصادفات و حوادث جاده ای ســومین 
عامل مرگ و میر در کشــور اســت و اگر یک نفر را از مــرگ نجات دهید انگار 
 تمام انســان ها را نجات داده اید چرا که کســی که تصادف کرده جای بازگشــت

 ندارد.
معاون اجتماعی و فرهنگ ترافیک پلیس راهور ناجا ادامه داد: 17 هزار و 183 نفر 
در سال گذشته در تصادفات کشته و 365 هزار نفر در تصادفات مجروح شدند و 7 
درصد تولید ناخالص ملی کشــور در تصادفات نابود می شود که دولت تصمیم دارد 

8 درصد تولید ناخالص را افزایش دهد.
تماشاچی بودن مدیران اجرایی

در ادامه مدیرکل فرهنگی و هنری، اردوها و فضاهای پرورشــی وزارت آموزش و 
پرورش با توجه اقدامات پیش رو گفت: قرار اســت کل سیســتم اردویی کشور در 
خدمت حوزه دیگری باشــد، ما در کشوری هستیم که دو سوم آن مناطق کویری 
اســت، بیشتر زلزله های جهان در اینجا صورت گرفته است، در این مواقع آموزش 
و پرورش هیچ نقشــی ندارد و ما با وجود نیروهــای توانمندی که داریم به دلیل 

سیاست های غلط، ما مدیران اجرایی تماشاچی هستیم.
علی رمضانی ادامه داد: در ســند تحول بنیادین اشــاره شده که آموزش و پرورش 
باید در این موارد برنامه داشته باشد، از مرداد 1397 کار گروه ویژه ای ترتیب دادیم 
که جلسات بســیار طولانی و با مقاومت های سنگین در داخل آموزش و پرورش 

این کار را شروع کردیم.
آموزش فرماندهان بحران

وی بیان کرد: ما نقطه صفر هســتیم تا به حال کاری نکرده ایم کار قرار است بعد 
از این دوره صورت گیرد، اصرار داشتیم مربیانی انتخاب کنیم که کمتر از 15 سال 
سابقه خدمت داشته باشند که در بحران به عنوان فرمانده عمل کنند، دارای جسم 

سالم باشند و بتوانند کامل کار را انجام دهند.
مدیرکل فرهنگی و هنری، اردوها و فضاهای پرورشــی وزارت آموزش و پرورش 
همچنین خطاب به شــرکت کنندگان در دوره گفت: وقتی گواهی برای شما صادر 
می شــود پلیس کشور شما را به عنوان همکار قبول می کند و اصرار داریم آموزش 
و امتحان جدی باشد تا آدم های توانمند را انتخاب کنیم، پس از این مرحله گواهی 
با امضای 6 مســؤول کشــوری در اختیار شــما قرار می گیرد که شما نماینده آن 

سازمان ها هم هستید.
رمضانی خاطرنشان کرد: در شــروع کار سال اول، در سه الی چهار شهرستان در 
چهار دبیرســتان دو دخترانه و دو پســرانه آموزش را آغاز می کنیم و باید در سه 

سال آموزش نهایی شود.
وی گفت: قرار ما در این طرح این است که شما آموزش های ویژه ای کسب کنید 
که هم خودتان در بحران به عنوان یک رهبر عمل کنید و هم دانش آموزانی تربیت 

کنید که در شرایط سخت به کشور کمک کنند.
عدم آمادگی دانش آموزان در شرایط بحران

مدیرکل امور تربیتی و مشاوره و پیشگیری از آسیب های اجتماعی وزارت آموزش و 
پرورش هم در ادامه این مراسم گفت: از اینکه به موضوعی ورود کردند که در آن 
غفلت شده خوب است و سالهای اخیر زحمات بسیاری کشیدند که جای کار زیادی 
وجود دارد چراکه باتوجه به حوادث طبیعی که در کشــور ما رخ می دهد متاسفانه 

آموزش خوبی صورت نگرفته است.
مسعود شــکوهی اظهار کرد: چهار مرحله بحران هزینه بسیاری ندارد و متاسفانه 
کوتاهی صورت گرفته است بسیاری از ما در حوادث به شهروندان آموزش نداده ایم 

و در تمام حوادث یک برگ هم مطالعه نداریم.
مدیرکل آموزش و پرورش خراسان رضوی نیز در این مراسم حضور و داشت و به 

ایراد سخنانی پرداخت.
قاســمعلی خدابنده گفت: برگزاری اردوهای دانــش آموزی برای ما یک ضرورت 
اجتناب ناپذیر بوده و فعالیت های اردویی به عنوان یک فعالیت مکمل برای نهادینه 

سازی تعلیم و تربیت در آموزش و پرورش نیاز است.
ضرورت برگزاری اردوهای دانش آموزی

وی ادامــه داد: آنچه در زمینه تئوری و نظری بــه دانش آموزان یاد می دهیم باید 
در اردوهــای دانش آموزی به فعلیت درآید، توجه به کار تیمی، مشــارکت جویی و 
مشارکت پذیری، احساس مسؤولیت، انجام تکالیف و نظم و انظباط باید در اردوی 

عملیاتی به دانش آموزان آموزش داده شود.
مدیرکل آموزش و پرورش خراســان رضوی افــزود: برگزاری این اردوها برای ما 
و همکاران ما چالش هایی دارد، در بســیاری از موارد مدیــران مدارس و مربیان 
پرورشــی قوانین و مقررات ابتدایی را یا بلد نیســتند یا به دلیل تغییرات گسترده 
انســانی آموزش هایی که داده می شــود به فعلیت درنمی آید و مدیر آموزشی تغییر 
می کند و نیاز اســت که این توانمندسازی و به روز رسانی در طول سال تحصیلی 

اجرا شود.
خدابنــده با بیان اینکه این اولین دوره اســت که از مشــارکت نهادهای مختلف 
تشــکیل شده اســت، تشــریح کرد: برای برگزاری یک اردوی خوب و سالم نیاز 
همکاری ســایر ارگان ها از جمله نیروی انتظامی، پدافند غیرعامل، هلال احمر و 
آموزش و پرورش را نیاز داریم که در این فرصت چند روزه یک تجربه گردانی شود 

و سهل ترین راه و کم هزینه ترین راه در پیشگیری است.
وی بیان کرد: در همه زمینه ها پیشگیری بهتر از درمان است و اگر ما آموزش های 
لازم را به مدرســین بدهیــم گرفتاری ها و مشــکلات ما در برگــزاری اردوها 
کمتــر خواهد بود، دغدغه هایــی که وجود دارد مانند حمــل و نقل های جاده ای 
اتفــاق می افتــد در اردوگاه ها مانع از این اقدام می شــود اگــر بتوانیم با وحدت 
 رویــه و هماهنگی موانع را برطــرف کنیم کیفیت و کمیــت اردوها افزایش پیدا 

می کند.

وزیر بهداشت در همایش تجلیل از بهورزان کشور مطرح کرد:

بازنگری گزینش بهورزان در نظام ارائه خدمات
سرویس جامعه

وزیر بهداشــت،  درمان و آموزش پزشکی 
از آغاز بازنگری در نظــام ارائه ی خدمات 
سلامت در ابعاد نیروی انسانی و سطح بندی 

این خدمات خبر داد.
دکتر ســعید نمکی پیش از ظهر شنبه 18 
آبان در همایش کشوری گرامیداشت مقام 
بهورز در مشهد با بیان اینکه نظام ارائه ی 
خدمات عمر زیــادی دارد و باید بازنگری 
شود گفت: با توجه به تغییراتی که در هرم 
جمعیتی در شهرها و روستاها ایجاد شده و 
همچنین با در نظر گرفتن ســایر تغییرات 
زندگی امروزی، نظــام ارائه ی خدمت نیز 

باید بازنگری شود.
وی ادامه داد: ملاک های تأسیس خانه ی 
بهداشــت و مراکز بهداشــتی درمانی در 
اســتان های مختلف، از الگوهای متفاوتی 
پیروی می کند و لذا باید مدل جدیدی برای 
این خدمات تدوین شود که برای هر استان 
با توجه بــه ویژگی های خدمات گیرندگان، 
عوامل جمعیتی، ســطح ســواد سلامت، 
وضعیــت بیماری ها و ســایر فاکتورهای 
سلامت، از ســایر استان ها متفاوت خواهد 

بود.
سربازان خط مقدم

وی از بهورزان به عنوان سربازان خط مقدم 
نظام سلامت نام برد و گفت: برای ارتقای 
سطح دانش بهورزان و سیستم بکارگیری 
آنان، نیز بازنگری و تغییراتی در راه اســت 
که امیدواریم در ســال جاری یا سال آینده 

نهایی و عملیاتی شود.
وی همچنیــن از اولویت داشــتن اجرای 
طرح های پیشــگیرانه در وزارت بهداشت 
ســخن گفت و یادآور شــد: طرح مدارس 
بدون پوســیدگی دندان، آغاز شده و یک 
میلیون و 200 هزار دانش آموز ششم تحت 

پوشش این طرح قرار می گیرند.

اضافه شدن ۳ واکسن در واکسیناسیون 
از سال آینده

دکتــر نمکی اضافه کرد: در واکسیناســیون 
نیز ســه واکســن روتاویــروس، اچ پی وی 
و پنوموکــوک از ســال آینده بــه برنامه ی 

واکسیناسیون اضافه می شود.
وی افزود: ما باید مدل ارائه خدمت استان ها 
را داشته باشیم، یک بهورز یک سرمایه گذاری 
زیر بنایی است و شــیوه گزینش بهورز باید 
تغییر کند و زمینه ای بــرای ارتقایش فراهم 
شود، نباید بهورز احساس کند تا آخر عمر زیر 
یک ســقف کوتاه ماندنی است، باید امید به 

پیشرفت برایشان فراهم شود.
نمکــی تصریح کــرد: روزهای ســختی را 
می گذرانیم، هم از داخل ضربه می خوریم هم 
از خارج، من خیلی از آمریکا و اسرائیل بیمی 
نداشته ام چون در حدی نیستند که به عنوان 
ترمز پیشرفت مطرح شــوند، من همواره از 

نفاق و دورویی و ناجوانمردی نگران هستم.
وزیر بهداشت درمان و آموزش پزشکی متذکر 
شــد: اولین سرباز در خط مقدم کاهش مرگ 
و میــر کودکان و زنان باردار، پوشــش 100 
درصدی واکسیناسیون و نهادینه کردن تغذیه 

نوزاد با شیر مادر، بهورزان هستند.
وی افزود: زحمات ســایر همکاران پزشک 
و پرســتار و تکنسین را نادیده نمی گیریم اما 

بهورزان در خط مقدم بوده و هستند.
وزیر بهداشــت درمان وآموزش پزشــکی از 
تأســیس 400 خانه ی بهداشت عشایری در 
اســتان های عشایری نشین خبر داد و گفت: 
ایــن تعداد خانه ی بهداشــت عشــایری به 
اندازه ی 10 تخت بیمارســتانی هزینه ندارد 
امــا بیش از یک میلیون و دوســت هزار نفر 
از عشایر کوچ نشین و یکجانشین را پوشش 
می دهد.وی در زمینــه ی برنامه های وزارت 
بهداشــت برای بهورزان گفت: برای دفاع از 
بهورزان و خدمات آنــان در همه ی زمینه ها 

آماده هستیم و نمی گذاریم بهورزان عزیزمان 
کــه ســطح اول خدمات در نظام ســلامت 

هستند احساس تنهایی کنند.
وی همچنین در این مراســم از اینکه افتخار 
زیارت حــرم مطهر حضرت رضــا)ع( برای 
چهارمین بار در ســال جاری نصیبش شده 
است شکرگزاری کرد و گفت: نعمت زیارت،  
نعمت بزرگی اســت و امروز هم برای این در 
اینجا حاضر شده ام که میزبان این همایش و 

میزبان بهورزان، امام هشتم هستند.
وی از دانشگاه علوم پزشکی مشهد به خاطر 

تدارک و اجرای این همایش قدردانی کرد.
سرپرست دانشــگاه علوم پزشکی مشهد از 
خدمات بهورزان در نظام سلامت قدردانی و 
فعالیت های آنان را مصداق اقتصاد مقاومتی 

دانست.
دکتر محمد حســین بحرینی در مراســمی 
که برای بزرگداشــت روز بهــورز و تجلیل 
از بهورزان نمونه ی سراســر کشــور در این 
دانشــگاه برگزار گردید اظهار داشت: از آنجا 

که بهــورزان مؤثرترین خدمات را با کمترین 
هزینه بــه محروم ترین اقشــار جامعه ارائه 
می دهند فعالیت هایشــان مصــداق اقتصاد 

مقاومتی است.
همایشــی  می کنم  پیشــنهاد  گفــت:  وی 
کارشناسی در سطح بالا برای بررسی ارتباط 
اقتصــاد مقاومتی با کارها و خدمات بهورزان 
برگزار شود و کارشناسان گروه های مختلف 
پژوهشی، کارهای تحقیقاتی مفصلی در این 

زمینه انجام دهند.
وی تأکید کرد: کشــور ما درگیر یک جنگ 
اقتصــادی تمام عیار با دشــمنان اســت و 
بهورزان به عنوان ســربازان خط مقدم نظام 
ســلامت، مصداق واقعی اقتصــاد مقاومتی 
هستند زیرا با کمترین هزینه، خدماتی بسیار 
فراگیر و ضروری برای سلامت مردم به آنها 

ارائه می دهند.
وی ادامــه داد: باید بررســی کنیــم که اگر 
بهورزان در نظام ســلامت نبودنــد ارائه ی 
خدمات در این سطح گسترده، چه هزینه هایی 

برای کشــور داشــت و حالا با خدمات این 
عزیــزان، چه صرفه جویی بزرگــی در منابع 

انجام می گیرد.
وی از توسعه ی آموزشــگاه های بهورزی در 
سطحاستان خبر داد و گفت: در طول دوران 
خدمتم، برای تقویت خانه های بهداشــت و 
جایگاه بهورزان در نظام ســلامت، هر کاری 
توانسته ام انجام داده ام و این کوشش را ادامه 

می دهم.
دکتــر بحرینی یادآور شــد: 21 وظیفه برای 
بهورزان در نظام ســلامت تعریف شــده که 
بســیار حوزه ی گســترده ای دارد و این امر 
نشان از کارهای ارزشمند و اساسی این قشر 
پرتلاش است.در این مراسم 31 بهورز نمونه 
از 31 استان کشور به صورت نمادین توسط 
وزیر بهداشــت و مقامات ایــن وزارتخانه و 
دانشگاه علوم پزشکی مشهد تجلیل شدند و 
همزمان از خدمات 300 بهورز در استان های 
کشور که به عنوان بهورز نمونه انتخاب شده 

بودند تقدیر به عمل آمد.

معاون بهداشــتی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشــکی گفت: 30 درصد جمعیت کشور در 
ســه دهه آینده از نظر سنی به بالای 60 سال می رسند که جزو جمعیت سالمند محسوب 

خواهند شــد.دکتر علیرضا رئیسی روز شــنبه در مراسم تجلیل از بهورزان نمونه کشور 
در مشــهد افزود: اگرچه افزایش امید به زندگی از دستاوردهای حوزه سلامت به شمار 
می رود اما در شــرایط فعلی افزایش رو به رشد جمعیت سالمندی به عنوان هشداری 
در این عرصه مطرح اســت.وی اظهار داشــت: مراقبت از ســالمندان پیچیدگی ها و 
ملاحظات خاص خود را دارد و باید نظام مراقبت از ســالمندان در کشور نهادینه شود.

وی گفت: نقش بهورزان در تامین ســلامت گروه های مختلف ســنی در جامعه از جمله 
سالمندان بر کسی پوشیده نیست.دکتر رئیسی افزود: در حال حاضر الگوی بیماری ها در کشور 

تغییــر پیدا کرده و از بیماری های واگیردار به ســوی بیماری های غیر واگیر حرکت کرده اســت 
که چاره اندیشــی در این زمینه را می طلبد.وی با اشــاره به آغاز طرح پوشش همگانی سلامت در 
کشــور اظهار داشت: این طرح به زبان ساده به این معنی است که همه افراد جامعه بدون داشتن 

مخاطرات مالی از خدمات سلامت برخوردار شوند.

وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی گفت: خبرهای مطرح شده در مورد ذرت های آلوده 
دروغ محض اســت، چرا کــه اجازه ورود ذرت های آلوده را به هیچ سیســتم و چرخه ای 

نداده ایم. سعید نمکی روز شــنبه در حاشیه مراسم قدردانی از بهورزان نمونه کشور در 
مشــهد در گفت و گو با خبرنگاران افزود: ذرت های آلوده قبلا وارد کشور شده بود اما 

همه آنها بلوکه شد، بارها این موارد ارجاع شد و در مقابل آنها ایستادیم.
وی اظهــار داشــت: حتی اجازه ورود ایــن ذرت ها را به حوزه صنایــع مانند صنعت 

الکل ســازی نیز ندادیم و مسائل مطرح شده پیرامون توزیع این ذرت ها در کشور کذب 
است.

او همچنین با اشــاره به نقش بهورزان در عرصه سلامت گفت: بهورزان از ارکان اصلی نظام 
ســلامت و توسعه خدمات بهداشتی و درمانی کشور به شــمار می روند و با فعالیت های چشمگیر 
خود در پوشــش فراگیر واکسیناســیون، مراقبت های بهداشتی از زنان باردار و شیرده، کودکان و 
گروه های آســیب پذیر باعث شــده اند میزان مرگ و میر در بین گروه های مختلف جامعه به یک 

دهم قبل از پیروزی انقلاب اسلامی کاهش یابد.

دروغ بودن ورود ذرت آلوده به جامعههشدار افزایش رو به رشد جمعیت سالمندی 

خبر

روابــط عمومــی انتقال خــون خراســان رضوی در 
اطلاعیه ای با اعلام اینکه در حال حاضر ذخایر خونی 
به شــدت رو به کاهش اســت ، از مجاوران و زائران 
بارگاه ملکوتی حضرت رضا ) ع ( درخواســت نمود تا 
با حضــور در پایگاهها و اهدای خون به یاری بیماران 
نیازمند بشــتابند . در این اطلاعیه با اشاره به کاهش 
مراجعه مردم به پایگاهها ،به دلیل سردی هوا تصریح 
گردیــده که در حال حاضر ذخایر خونی موجود ســیر 
نزولــی یافته که با ادامه این رونــد در روزهای آتی ، 
پاسخگویی به بیماران نیازمند و مراکز درمانی با چالش 
مواجه خواهد شــد . روابط عمومی انتقال خون استان 
با تاکید بر اینکه نیاز به خون همیشــه هست ، اعلام 
نمود که پایگاههای اهدای خون مشهد مقدس شامل 
پایگاه امام رضا)ع( واقع در میدان شریعتی ) تقی¬آباد 
( ابتدای خیابان دانشــگاه – پایگاه امید واقع در نیش 
خیابان شــیرازی 3 طبقه منهای یک مجتمع تجاری 
و اقامتی امید - پایگاه شــهید کریمــی واقع در بلوار 
شریعتی 28 منطقه قاســم¬آباد-پایگاه میلاد واقع در 
بلوار اســتقلال بین استقلال 2 و 4 - پایگاه مهر واقع 
در نبــش بلوار ابوطالب 33  و پایگاه ثامن در پارکینگ 
شــماره 4 بازارچه شهید آستانه پرســت ورودی حرم 
مطهرمی باشــند. پایگاه امام رضــا )ع( در نوبت صبح 
و عصر و ســایر پایگاهها در نوبت صبح آماده پذیرش 
داوطلبــان اهدای خون خواهند بود. ســاعت پذیرش 
پایگاهها در نوبت صبح از 7/45 الی 13/00 و در نوبت 
عصــر از 14/30 الی 18/45 می باشــد.آماده پذیرش 
داوطلبان اهدای خون خواهنــد بود . در این اطلاعیه 
ضمن اســتمداد از کلیه واجدین شــرایط اهدای خون 
، نیاز به همه گروههای خونی تاکید شــده و با پوزش 
از داوطلبانیکــه بدلیل کمبود امکانات پایگاهها ممکن 
است مدتی را در انتظار بمانند ، از مراجعین درخواست 
گردیده  در اینصورت بــا تکمیل برگه های نذر خون 
موجــود در پایگاهها و مراجعــه و ارائه ان در روزهای 
آتی بصورت خارج از نوبت در هر پایگاه پذیرش شــده 

و اقدام به اهدای خون نمایند .
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جلوگیری از خروج بیش از 6 هزار لیتر سوخت قاچاق
فرمانده مرزبانی اســتان خراسان رضوی از کشف بیش از 6  هزار لیتر 

سوخت قاچاق  در حوزه ی استحفاظی هنگ مرزی تایباد خبر داد.
 ســردار » ماشالله جان نثار » فرمانده مرزبانی استان خراسان رضوی 
در تکمیل این خبر افزود: در راســتای برخــورد قاطع با قاچاقچیان و 
جلوگیری از خروج ســرمایه ملی از کشــور، مرزبانان این فرماندهی 
در ایســت و بازرســی هنگ مرزی تایباد موفق شدند 6 هزار و 660 
لیتر ســوخت قاچاق را به هنگام بازرســی خودروهای ترانزیتی کشف 
و چندین نفر را نیز در این رابطه دســتگیر و با تشــکیل پرونده راهی 

مراجع قضایی کنند.
وی در ادامه با اشــاره به جلوگیری از قاچاق هرگونه کالا در راستای 
تحقق شعار سال ))رونق تولید(( ، خاطر نشان کرد: در راستای اجرای 
طرح سراســری مبارزه با قاچــاق کالا و همچنین حمایت از تولیدات 
داخلی، مرزبانان این اســتان با اقدامــات اطلاعاتی و عملیاتی، موفق 
شــدند مقادیر قابل توجهی کالای قاچاق را در پست کنترل و مراقبت 
مرزی هنگ مرزی تایباد کشف که ارزش این کالاها بر اساس برآورد 
کارشناســان 49 میلیون و 500 هزار ریال اعلام شــده است و در این 
رابطه چندین متهم دســتگیر و بعد از تشکیل پرونده به مراجع قضائی 
تحویل داده شدند. این اقلام قاچاق از جمله برنج، روغن، شیرخشک، 

مرغ و ... بوده اند.
فرمانده مرزبانی اســتان خراسان رضوی یادآور شــد: قاچاق هر لیتر 
سوخت به خارج از مرزهای کشور موجب تزلزل پشتوانه و سرمایه های 
ملی می شــود و مرزبانان خراســان رضوی همواره برخوردی قاطع با 
قاچاقچیان ســوخت داشته و هیچگونه چشم داشتی نسبت به اینگونه 

جرائم ندارند.

مهار آتش سوزی یک واحد لبنی در قوچان
مدیرعامــل ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنــی قوچان گفت: 
شــب گذشته دو آتش سوزی گســترده در یکی از واحدهای لبنی این 
شهرستان رخ داد که پس از تلاش چندساعته نیروهای عملیاتی، آتش 

ساعت 3 بامداد مهار شد.
حسنعلی ولی زاده با اشاره به آتش سوزی در یکی از بزرگترین واحدهای 

لبنی این شهرستان گفت: ســاعت 22:04 اولین تماس تلفنی با 125 
مبنی بر حریق در این واحد تولیدی واصل شد که بلافاصله 25 نیروی 

عملیاتی به محل اعزام شدند.
مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی قوچان یادآور شد: این 
واحد تولیدی در کیلومتر 20 محور قوچان به مشهد قرار داشته و خروج 
نیروهای ســازمان از محدوده شــهری منوط به اجازه و مجوز رئیس 

شورای مدیریت بحران شهرستان بود که بلافاصله صادر شد.
وی با بیان اینکه طبق بررســی های اولیه دو سوله این واحد تولیدی 
دچار حریق شــده بود و علت حادثه همچنان در حال بررســی است، 
تصریح کرد: آتش ســاعت یک و 20 دقیقه بامداد کنترل و مهار شد 

و نیروهای سازمان آتش نشانی پس از لکه گیری به محل بازگشتند.
ولــی زاده تأکیــد کرد: ســاعت یــک و 30 دقیقه بامــداد نیز اعلام 
آتش ســوزی مجدد در محل شــد که بلافاصله دو اکیپ 6 نفره برای 

مهار آتش سوزی به محل اعزام شدند.
مدیرعامل ســازمان آتش نشــانی و خدمات ایمنی قوچــان ادامه داد: 
عملیات مهار و خاموش کردن نیروها ســاعت 3و 10 دقیقه بامداد به 

پایان رسید و آتش نشانان به محل استقرار برگشتند.
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جشنواره
 عکس رضوی

 تا ۲۵ آبان تمدید شد

به گزارش خبرگــزاری فارس از مشــهد، محمدرضا محمدی عصر 
روز گذشــته  در نشست خبری جشــنواره عکس رضوی که در دفتر 
معاونت امور ســینمایی و هنری اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
خراسان رضوی برگزار شد، گفت: امروز آخرین مهلت ارسال جشنواره 
ملی عکس بود که با توجه به تماس هایی که از اســتان های مختلف 
داشــتیم زمان جشــنواره تا 25 آبان ماه تمدید شــد و با توجه اینکه 
آثار بدون فوت وقت باید داوری شــود فرصــت تمدید دوباره بعد از 

25 آبــان نداریم.معاون امور هنری و ســینمایی اداره کل فرهنگ و 
ارشــاد اسلامی خراسان رضوی اضافه کرد: تا کنون 250 نفر در این 
جشنواره شرکت کردند که 128 نفر از خراسان رضوی، 3 نفر از  قم، 
17 نفــر از تهران، 2 نفر از چهارمحال و بختیاری، 7 نفر از مازندران، 
11 نفر از اصفهان، 10  نفر از فارس، 2 نفر از کردســتان و  9 نفر از 
کرمان در این جشنواره شرکت کرده اند که اطلاعات شهرهای دیگر 

تا آخر امروز مشخص می شود.

معاون میــراث فرهنگــی اداره کل میــراث فرهنگی، 
گردشگری و صنابع دستی خراسان رضوی گفت: بافت 
تاریخی مشــهد حدود 2هزار و 667 هکتار بوده و معادل 
یک دهم وسعت شهر مشــهد بافت تاریخی ابلاغ شده 

است.
به گــزارش روابط عمومــی اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری وصنایع دستی مرجان اکبری امروز 18 آبان 
ماه با بیان این مطلب، پیرامون مشــکل کمبود اعتبارات 
تخصیصی در اســتان به میراث فرهنگــی اظهار کرد: 
»در برنامــه پنجم که خود یکی از افراد برای نوشــتن 
اعتبارات پیشنهادی بودم، حدود 22 میلیارد تومان اعتبار 
را درخواست کردیم که در نهایت به رقمی نزدیک به 2 

میلیارد تومان برای حدود 5 سال بسنده کردند«.
او ادامــه داد: »این درحالی اســت که رقم درخواســتی 
مــا یک حداقــل و نه حداکثر اســت، از طرفی به دلیل 
محــدود بودن رقم تخصیصی، در حال حاضر بســیاری 
از فارغ التحصیلان را در اســتان از دانشــگاه سبزوار در 
رشــته مرمت و در مقاطع کاردانی، کارشناســی و ارشد 
و همچنین در دانشگاه نیشــابور، تربت حیدریه و گناباد 
در رشــته باستان شناسی داریم که به علت محدود بودن 
این رقم کاری برایشــان موجود نیست؛ در حالی که اگر 
این فضا باز شود، هم اشــتغال برای افراد تحصیل کرده 
فراهم خواهد شــد، هم به آثارمان رسیدگی کرده و هم 
پروژه های جاذبه گردشــگری ما شکل و شمای بهتری 

می یابد«.
اکبری با اشــاره به مرمت و احیاء دو بنای کاخ خورشید 
کلات و مســجد جامع رشتخوار از حدود 25 سال پیش، 
اظهــار کرد: »احیــاء کاخ خورشــید در واقع به صورت 
قطره چکانی صورت گرفته و قطره چکانی دو ضرر در پی 
دارد؛ یکی ایــن که از ابتدا، کار در هیبتی که باید ظهور 
یافته و خود را معرفی کند، دیده نمی شود و به طور مثال 
اگر اکنون به کاخ خورشــید بروید، خلاء زیادی می بینید 
مانند این که چرا نورپــردازی صورت نگرفته و یا موارد 
دیگر؛ حال آن که این امر بدین خاطر اســت که کار از 
اول دیده نشــده و ما حتی باور نداشتیم که این پروژه تا 
به این جا هم برســد. مشکل دوم آن که مردم را خسته و 

هزینه ها را اضافه خواهد کرد و همه ناکارآمدی را حس 
می کنند؛ این در صورتی اســت که اقدامات انجام شده 

کارآمد بوده است«.

معاون میراث فرهنگی خراسان رضوی:

یک دهم شهر مشهد بافت تاریخی است

بیست و هفتمین دوره هفته  کتاب با 
حضور پنج کشور خارجی

مدیــرکل همکاری های فرهنگی، هنری و امور ایرانیان خارج از کشــور ســازمان 
فرهنگ و ارتباطات اسلامی از اعلام آمادگی پنج کشور جهان برای برگزاری بیست 

و هفتمین دوره هفته کتاب جمهوری اسلامی ایران خبر داد.
محمدعلی کیانی روز شــنبه با اعلام این خبر درباره فعالیت های انجام شــده توسط 
رایزنان فرهنگی جمهوری اســلامی ایران به مناسبت هفته کتاب جمهوری اسلامی 
ایــران در خــارج از مرزهای ایران، گفت: کشــورهای ایتالیا، بلاروس، پاکســتان، 
قرقیزستان و اوگاندا تاکنون جهت برپایی هفته کتاب ایران اعلام آمادگی کرده اند.

وی افزود: در هر کشــور برنامه های متفاوتی اعلام شــده است. مقارن با ایام هفته 
کتاب در ایتالیا، نشســتی با حضور احمد دهقان نویســنده کتاب سفر به گرای 270 
درجه و مترجم ایتالیایی آن در سالن اجتماعات موسسه بین المللی شرق برگزار خواهد 
شد. در بلاروس نیز نمایشگاهی با 123 عنوان کتاب ایرانی که به زبان روسی ترجمه 

شده اند، برگزار می شود.

اینگونــه رویدادهای فرهنگــی و به ویژه حوزه کتاب و کتابخوانی بیشــتر با حضور 
ایرانیان مقیم و دانشــجویان زیان فارســی و دانش آموختگان زبان فارسی در هفته 
کتــاب رنگ و بوی بین المللی به خود می گیرد و بــه دنبال حضور ایرانیان در این 
رویدادهای فرهنگی، علاقه ای نیز در مردم مقیم در کشورهای مقصد نیز خواهد شد.

کیانی اظهار داشت: همچنین در پاکستان ترجمه اردوی کتاب قصه های خوب برای 
بچه های خوب اثر مهدی آذریزدی با حضور وزیر ایالت بلوچســتان رونمایی می شود. 
در بیشــکک قرقیزستان نیز نمایشگاه کتابی با کتاب های قرقیزی و فارسی در یکی 
از ســالن های کتاب خانه ملی قرقیزســتان برپا خواهد شد. برنامه های هفته کتاب در 

اوگاندا نیز به زودی اعلام خواهد شد.
به گفته مدیــرکل همکاری های فرهنگی، هنری و امور ایرانیان خارج از کشــور با 
توجــه به اینکه چند روزی تا برپایی بیســت و هفتمیــن دوره هفته  کتاب جمهوری 
اســلامی ایران باقی اســت پیش بینی می کنیم کشورهای دیگری نیز به این تعداد 

کشور فعلی افزوده شود.
کیانی در عین حال خاطرنشان کرد: با حضور ایرانیان مقیم و دانشجویان زیان فارسی 
و دانش آموختگان زبان فارسی هفته کتاب بین المللی خارج از کشور و علاقه آنها به 
برپایی نمایشگاه های فرهنگی به ویژه کتاب در خارج از کشور، تجربه ثابت کرده که 
اســتقبال چشمگیری از اینگونه رویدادهای فرهنگی را توسط ایرانیان خارج از کشور 

همواره در سطح گسترده ای شاهد بوده ایم.
بیســت و هفتمین دوره هفته  کتاب جمهوری اســلامی ایران با شعار »حال خوش 

خواندن« از تاریخ 23 تا 30 آبان ماه در سراسر کشور برگزار می شود.

من »آدم برفی« را برای همه ساختم
داود میرباقری در خصوص اولین ســاخته 
ســینمایی خــود در گفت وگویــی بیــان 
کردهاست: من »آدم برفی« را برای همه 
ساختم و هر آدم با وجدانی که آن را تماشا 
کند ایــن را درک خواهد کرد؛ این که یک 
پهلوان بــه چنیــن روزی بی افتد واقعیت 
تلخی اســت. »عباس« در فیلم من یک 
قهرمان کشــتی بود که ممیزی اجازه نداد 
همه هویتش را به تصویر بکشــم. پهلوانی 
که روی دســت مــردم می رفــت، اما به 
نقطه ای می رســد که به همه این  ها پشت 
کرده و مــی رود و از همه بدتر، تن به چه 
خفت  هایی می دهــد. »آدم برفی« به تمام 
این دلایل هنوز هم فیلمی بسیار محترم و 
شریف برای من است، چراکه در ماهیتش 
چنین معارف و اهدافی نهفته بود. اما این از 
طرف مسئولان و مدیران وقت درک نشد. 
پخش فیلم توقیف شده با کیفیت بهتری 

در رسانه ملی
به گزارش ایســنا، روز گذشته، 18 آبان ماه 
فیلم »آدم برفی« اولین ســاخته سینمایی 
داود میرباقری که ســال 1373 تولید شد، 
از شبکه »نمایش« تلویزیون ایران پخش 
شــد؛ فیلمی که موقع اکــران عمومی به 
دلایلــی از جملــه زن پوش بــودن اکبر 
عبــدی آنقدر با اعتــراض جمعی مخالف 
و تندرو مواجه شــد که با دســتور رییس 
)عزت الله  سینمایی کشور  تشکیلات  وقت 
ضرغامی(  برای سه سال توقیف شد. ولی 
الان نه تنها برای چندمین بار قرار است از 
تلویزیون پخش شود بلکه هزینه و صرف 
وقت هم برایش شده که فیلم اصلاح رنگ 
و تصویر شــود، تا همان فیلم توقیف شده 
حالا با کیفیت بهتری در رســانه ملی و با 

تیزر »مرد زن پوش« به نمایش درآید!
پخــش فیلــم »آدم برفــی«، یکــی از 
توقیفی های معروف سینما، برای چندمین 

بــار از تلویزیون، آن هــم در روزهایی که 
بار دیگر سایه سنگین توقیف روی بعضی 
فیلم های سینما است شبیه یک کمدی تلخ 
و تراژیــک می ماند و این ســوال را در در 
ذهن می آورد که کِی قرار اســت از گذشته 

عبرت بگیریم؟!
البتــه اولین فیلم ســینمایی میرباقری که 
خــودش هــم نویســندگی آن را برعهده 
داشــت، در دوران اصلاحات رفع توقیف، 
اکران عمومی و بعــد در تلویزیون پخش 
شــد. »آدم برفی« که با دستور ضرغامی 
توقیف شــده بود، در زمــان مدیریت خود 
او از تلویزیون پخش شــد و این تصمیم، 
را  مدیران  تصمیم گیری های  در  تناقض ها 
بیش از پیش نشان داد. این فیلم محصول 
ســازمان توســعه سینمایی ســوره است؛ 
سازمانی که خودش در سال های اخیر یک 
تنه کلی معترض در ســینما داشته چرا که 
فیلم های سینمایی زیادی را تحریم کرده و 
مانع از اکران آن ها در سینماهای بیشماری 

شده که در اختیارش است.
دلم میخواست درباره مهاجرت، کاری 

کرده باشم
»آدم برفــی« در شــرایطی توقیف شــد 
کــه کارگردانش معتقد بــود آن فیلم را با 
بــرای مهاجرت  دغدغه ای زیــاد و مهم 

ساخته بود. 
او در گفت وگویی بیان کرده اســت: »آدم 
ایرانی خیلی  برفی از مؤلفه  های نمایــش 
دور نیســت؛ بــه نوعی تمریــن نمایش 
تخته حوضی بود. شــما، ارباب، جوانپوش، 
زن پوش و خیلی نشانه  های دیگر از نمایش 
تخت حوضی را در آن می بینید. تلاشم در 
این فیلم ایــن بود که چگونه می توان این 

نشانه  ها را در مدیوم سینما به  کار گرفت.
ضمن اینکه موضوع مهاجرت برایم بسیار 
مهم بود و اگر آن سال با آن همه حواشی 

»آدم برفی« را نمی ساختم، کماکان حاضر 
بودم آن را بســازم. اهمیــت این موضوع 
را به شــخصه حس کرده بــودم. در حین 
اجــرای نمایــش »معرکــه در معرکه« و 
چنــد کار دیگر فرصتی برایــم فراهم آمد 
تا بیشــتر با مهاجرین ایرانی صحبت کنم 
تا ببینم چه می شــود که حاضرند این همه 
توهیــن و تحقیر را قبول کننــد، آن هم 
برای هیچ! بــا این شــرایطی که تعریف 
کردم، دلم می خواســت دربــاره مهاجرت 
کاری کــرده باشــم و به واســطه برخی 
دلایل این خواســتن منجر به کارگردانی 
یک فیلم ســینمایی شد. حرف مهم بود و 
من برای بیانش دغدغه داشــتم، اما جرم 
»آدم برفی« این بود که شــاید 10 ســال 
جلوتر از زمانش ساخته شد. هنوز مسئولان 
و مدیــران در آن مقطــع نمی توانســتند 
بپذیرند که »مهاجــرت« معضل آینده ما 

خواهد شــد. ما که آرمان  های خوبی را در 
انقلاب مطرح کرده بودیم، ما که معتقد به 
استقلال، آزادی و جمهوری اسلامی بودیم 
و کماکان هم معتقدیم این مسیر می تواند 
سعادت ما را تضمین کند، پس چه شد که 

به اینجا رسیدیم.«
گذشته در حال تکرار است؟

این اظهارات میرباقری از دغدغه هایش در 
حالی بیشــتر قابل اهمیت و تامل می شود 
که مســئول توقیف بعد از 25 سال از کار 
خــود ابراز پشــیمانی می کنــد. ضرغامی 
فروردین امســال در صفحه شخصی خود 
در اینســتاگرام در یادداشــتی بــا عنوان 
»اشــتباهات مدیریتی من« نوشت: »اگر 
به گذشــته برگــردم ترجیح مــی دادم به 
روح توصیــه رهبر انقــلاب در مورد فیلم 
ســینمایی »آدم برفی« عمــل کنم و به 
دلایل نظارتی که در جای خود مورد تاکید 

ایشــان هم بود مردم را از دیدن این فیلم 
خوش ساخت و پر پیام محروم نمی ساختم. 
البته عــدم همکاری مدیریت محترم وقت 
حوزه هنری ســازمان تبلیغات هم در این 
تصمیم گیری بی تاثیر نبود ولی می توانستم 
با اجتهــاد رســانه ای و هنــری تصمیم 
درســت تری بگیرم هر چند در سال های 
 مدیریتــم در رســانه ملــی آن را جبران 

کردم.«
اگرچــه نمونه فیلم هایی کــه یک زمانی 
توقیــف و بعــد رفــع توقیف شــده و از 
تلویزیون پخش شده و آب هم از آب تکان 
نخورده زیاد است اما وضعیت امروز بعضی 
فیلم های ســینمایی نشــان می دهد هنوز 
گذشته در حال تکرار است و  معلوم نیست 
نگرانی ها و اشــتباهات و گوش سپردن به 
برخی نگرانی های بی مــورد  تا کِی ادامه 

دارد؟

خبر

شرایط ویژه اشتراک انبوه روزنامه صبح امروز  برای 
پیک موتوری ها،باربری ها و شرکت های خدماتی

با ما تماس بگیرید: 
0 9 1 5 2 5 6 0 0 9 1  -  0 9 3 6 0 5 6 6 6 3 6
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فرمانده یــگان حفاظت میــراث فرهنگــی اداره  کل میــراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دستی خراســان رضوی گفت: »چندین قطعه شی 
عتیقه که توســط یک قاچاقچی در جوین واقع در غرب این استان فروخته 
شده  بود شناسایی و توقیف شد«.به گزارش روابط عمومی اداره کل میراث 
فرهنگیف گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی سرهنگ محمدعلی 
مدیــر امروز 18 آیان ماه با اعلام این خبرافزود: »در پی شــکایت یکی از 
شــهروندان ساکن بخش مرکزی شهریتان جوین مبنی بر کلاهبرداری از 

وی در قالب فروش اشــیاء عتیقه، کارکنان پایگاه حفاظت میراث فرهنگی 
به اتفاق ماموران پلیس آگاهی با اقدام عملیاتی مشترک موضوع را بررسی 
کردند«.اواظهارکرد: »بررسی ها نشان داد فردی به عنوان فروشنده عتیقه 
اقلامی شامل کتیبه سنگی، چندین قطعه اشیاء طلایی و تابوت قدیمی را 
به مبلغی گزاف به فرد شــاکی فروخته و در پی اخذ وجه از محل متواری 
شده  اســت لذا در این ارتباط پرونده قضایی تشکیل شد و موضوع توسط 

پلیس آگاهی در دست پیگیری قرار دارد«.

توقیف 
اشیاء عتیقه قاچاق
 در جوین

شهردار مشهد اعلام کرد؛
ارتباطات نوین شهرداری با مردم 

شــهردار مشــهد گفت: به کارگیری فرآیندهای نوین ارتباطی نقطه تعامل جدی 
شهرداری با مردم است.

به گزارش صبح امــروز، محمدرضا کلائی با بیان این مطلب در آیین رونمایی از 
فرآیندهای نوین مرکز ارتباطات مردمی شــهرداری 137 که در تالار شهر برگزار 
شــد، اظهار کرد: شهروندان در رشد استفاده از اپلیکیشن های نوین مشارکت می 
کنند. به شــرطی که اثرگذاری آن را مشاهده نمایند. اگر به مردم این اطمینان را 
بدهیم که نقطه نظراتشان در عملکرد ما اعمال شده است، باعث تاثیرگذاری آنها 

در فعالیت های نوین شهری خواهیم شد.
وی ادامه داد: به روزرســانی فرآیندهای نوین ارتباطی یکی از نقاط تعاملی جدی 
با مردم است. در واقع همه این اقدامات با هدف افزایش رفاه شهروندان و زائران 

امام هشتم)ع( و جلب رضایتمندی آنان در دست انجام است.
وی با اشــاره به هدف به کارگیری فرآیندهای ارتباطی در جهت اتصال به افکار 
عمومی، گفت: شهر با مردم اداره می شود، پس هر آنچه می خواهیم انجام دهیم 

را با مردم هماهنگ کنیم و نسبت به آن پاسخگو باشیم.
شــهردار مشهد خاطرنشان کرد: انتظار شــهروندان آن است که وقتی نقصی می 
بینند یا درخواســتی دارد، آن نقص در حداقل زمان ممکن برطرف شود و خواسته 

هایشان نیز در کوتاهترین زمان اجرایی گردد.
کلائــی گفت: تمام این ابزارها و فرآیند به قصد برآورده کردن خواســت مردم به 
کارگیری می شــود و اگر به صورت مثبت این اتفــاق رخ دهد مردم با مدیریت 

شهری همراه می شوند.
وی با تاکید بر اینکه تمرکز مدیران مناطق و ســتادی باید روی درخواست های 
مردمی باشــد، گفت: مدیران باید خواســته ها و سفارشــات مردم را از فیلتر این 
برنامه بگذرانند و اگر منطقی و مشــروع اســت، در حداقل زمان ممکن نسبت به 

پاسخگویی آن اقدام کنند.
شــهردار مشــهد با اشــاره به اینکه بعد از 72 ســاعت دوران چک کردن اولیه 
پاسخگویی است، بیان کرد: حوزه اطلاع رسانی بایستی مردم را به ارائه اطلاعات 

سوق دهد به ویژه در مواردی که نیازمند نظارت مستمر است.
کلائی بر لزوم ارائه روش ها و ابزارها در قالب تعامل با سایر بخش های خدماتی 
تاکید کرد و گفت: »چشــم شهر«، اپلیکیشن شــهروندی محسوب می شود که 
درگاه ارتباطی با مردم بوده و امید اســت دستگاه های خدماتی نیز به این کمپین 

بپیوندند.
ایجاد سامانه های واحد برای پاسخگویی به شهروندان

هم چنین معاون برنامه ریزی و توســعه سرمایه انسانی شهرداری مشهد از ایجاد 
سامانه های واحد برای پاسخگویی به مردم خبر داد.

شهریار آل شیخ گفت: تلاش می کنیم مبادی پیام رسانی را محدود و سامانه های 
واحد را ایجاد نماییم که در این راســتا ســامانه 137 جهت پاسخگویی در کشور 
مناسب است. اپلیکیشن چشم شهر نیز در این راستا می تواند درخواست های سایر 

دستگاه ها را دریافت و به سازمان های مربوطه ارائه دهد.
وی افــزود: گاهی اوقات و بنا به دلایل مختلف همچون وقوع بارندگی، ســیل و 
غیره تعداد تماس ها با مرکز 137 افزایش می یابد؛ و ممکن است این تماس ها در 
ساعت هایی انجام شود که امکان پاسخگویی وجود نداشته باشد، لذا این امر منجر 
به تعلل در پاسخگویی می شود؛ به همین منظور سامانه آی پی بیس طراحی شده 

تا هم زمان مکانیزم پاسخگویی خارج از مرکز نیزصورت گیرد.
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهرداری مشهد در ادامه اظهار کرد: 
تفاوت فرآیند با طرح و ایده در آن اســت که مطالعات آن انجام شــده و در نظام 
اجرایی و نرم افزاری اســتقرار یافته و برای آن منابعی در نظر گرفته می شود، از 
این رو زمانی که از برخی طرح ها رونمایی می شــود، پایدار نمی ماند و در عوض 
آنچه به شــکل فرآیندی دیده شــده، محقق می گردد، چرا که برای آن آســیب 

شناسی شده است.
 آل شــیخ در پایــان یکی از چالش هــا در حوزه پیام هــای 137 را حوزه مبانی 
اتصال به ســامانه سجا خواند و گفت: پیام ها در این سامانه دریافت می شد و به 
سامانه های جاری شهری منتقل می شد که هم اکنون امکان رصد کردن پیام ها 

نیز با سهولت فراهم شده است.
کلید گره گشایی و درگاه مردم داری مدیریت شهری

هم چنین مشــاور شهردار و مدیرکل روابط عمومی و بین الملل شهرداری مشهد 
گفت: مرکز 137 کلید گره گشایی و درگاه مردمداری مدیریت شهری است.

امیــر اقتناعــی گفت: با توجه به وعده و شــعار شــورای پنجم با عنوان شــهر 
شهروندمدار و تاکیدات موکد شهردار مشــهد مبنی بر اینکه باید رویکرد اجتماع 
محور را به صورت جدی در حوزه شــهرداری مدنظــر قرار دهیم، در حال حاضر 
اهتمام ویژه ای صورت گرفته است تا اقدامات مختلفی برای ایجاد حال خوب در 

بین شهروندان ایجاد شود.
وی بــا بیان اینکه یکی از این اقدامات رونمایی از اتصال ســامانه ســجا به گام 
شــهرداری مشــهد اســت، ادامه داد: در این اتفاق ســامانه 137 به اتوماسیون 
شهرداری مشهد )گام( متصل می شود که طی آن کلیه تماس ها و گزارش های 
مرکز 137 از طریق اتوماسیون شهرداری به کارشناسان و مدیران مربوطه ارجاع 
داده می شــود و هر مدیر ظرف 72 ساعت باید پاســخ درخواست را ارسال کند. 
در صورت عدم پاسخگویی کارشناس مربوطه در مدت تعیین شده، درخواست به 

مدیر بالاتر ارجاع داده می شود.
مشاور شــهردار و مدیرکل روابط عمومی و بین الملل شهرداری مشهد گفت: از 
شــهروندان درخواست داریم که دیده بان مدیریت شهری باشند، به گونه ای که 

اتفاقات شهر را رصد و به ما اطلاع رسانی کنند.
اقتناعــی ادامه داد: موفقیت مجموعه مدیریت شــهری، ایجــاد حال خوب بین 
شهروندان است و این مهم تنها با فعالیت مرکز 137 امکان پذیر نیست و نیاز به 

همراهی سایر سازمان ها نیز دارد.
وی با تاکید بر ایجاد حال خوب در بین شهروندان ادامه داد: باید در کنار اینکه در 
عمل گره گشایی می کنیم، احساس گره گشایی را نیز در مردم ایجاد کنیم و این 

مهم با تلاش همه ارکان مدیریت شهری امکان پذیر خواهد بود.

معاون شرکت بازآفرینی شهری ایران  در گفت و گو با صبح امروز مطرح کرد:

دفاتر تسهیل گری مرجع بهسازی بافت های شهر
مختلفی  های  سیاست 
های  رویکــرد  بــا 
طــی  متفاوتــی 
اخبر در  چند دهــه 
مرکزی،  های  بافت 
و  میانی   هــای  بافت 
بافت های حاشــیه ای 
شهرها اجرا شده است، 
به  سیاســت هایی که 
ایده  از طــرف  مــرور 
شهرســازان  پردازان، 
و معماران و دیگــر صاحب نظران نقض 
شــده اند، آخرین نســخه ای که مطرح 
و از ســوی متولیان دولتــی مورد تائید و 
اجرا قرار گرفته اســت، تعریف با عنوان 
بافت هــای ناکارآمد و اجرای سیاســت 
بازآفرینی این بافت هاســت، رویکرد که 
مستقیم و به طور قطعی وابسته به میزان 
مشارکت مردم است، اجرای این رویکرد 
نیاز به متخصصان مختلف دارد و سیستم 
اداری و اجرایی برای جلب مشارکت برای 
بازآفرینی و احیــای بافت های ناکارآمد، 
ایجاد دفاتر تســهیل گری در این بافت 
هاســت، مبتنی براین سیاست در مشهد 
20 دفتر تســهیل گری ایجاد شده است 
و تاکنــون مــورد حمایــت وزارت راه و 
بازآفرینی شهری  شهرسازی و شــرکت 
ایران نیز بوده است. برای آشنایی بیشتر با 
این رویکردها ، دیدگاه های یک مسئول 
د وزارت راه وشهرسازی و یک مسئول در 

شهرداری مشهد را می خوانید.
به گزارش صبح امروز»سید مجتبی علوی 
مقدم« معاون عمران و بهســازی شهری 
شــرکت بازآفرینی شــهری ایران در این 
بارگفت: دفاتر تسهیلگری محلات باید به 
عنوان مرجع تمامی دستگاه ها و نهادهای 
مختلف دســت اندرکار در امر بهسازی و 

بازآفرینی محلات مدنظر قرار گیرند. 
وی با اشــاره به برگزاری نشســت های 
تخصصی، توجیهــی و برنامه ریزی دفاتر 
تسهیل گری طرح بهســازی و بازآفرینی 
محلات بافت پیرامون حرم مطهر رضوی 
عنوان کرد: به منظور پیشگیری از موازی 
کاری و اقدامــات جزیــره ای و همچنین 
های  دســتگاه  اقدامات  ســازی  همسان 
مختلف در جهت پیشــبرد اهداف و چشم 
ایران،  بازآفرینی شهری  اندازهای سازمان 
دفاتر تســهیلگری محلات باید به عنوان 
مرجع تمامی دستگاه ها و نهادهای مختلف 
دســت اندرکار در امر بهسازی و بازآفرینی 

محلات مدنظر قرار گیرند.
تفویض اختیار به استان

علوی مقدم ادامه داد: به همین منظورهیئت 
هایی تحت عنوان هیئت اجرای استان به 
ریاســت معاون عمرانی استاندار، عضویت 
مدیرکل راه و شهرســازی و شهردار مرکز 
استان تشکیل و  اختیارات شرکت بازآفرینی 
به ایشان واگذار تا بتوانند سریعتر ودقیق تر 
به تصمیم واجرا برسند تا همه دستگاه ها 
از این طریــق فعال محلی خدمات خود را 
ارائه کنند و ایــن دفاترماخذ اجرای برنامه 
های مدیریت شهری در بازآفرینی محلات 

قرار گیرند.
گسترش مشارکت شهروندان با 

استفاده از ظرفیت های مختلف
وی اظهارداشــت:در محــلات هدف تنها 
باید یک دفتر تسهیل گر از سوی دستگاه 
های حاکمیتی مستقر باشــد و با استفاده 
از ظرفیت و توان متخصصان، معتمدین و 
تشــکل های مردمی هر محله در ترکیب 
اعضای ایــن دفاتر باید کوشــید تا زمینه 
گســترش مشارکت شــهروندان در طرح 
های بازآفرینی و مــردم محور کردن این 

طرح ها را گسترش داد.

ضرورت توجه به پیوست فرهنگی و 
اجتماعی

علــوی مقدم گفت:عدم توجــه به تهیه 
پیوســت های اجتماعــی و فرهنگی در 
طراحی و اجرای برخــی از پروژه ها در 
گذشــته به عنوان یکی از نواقص مهم 
مطرح بوده اســت، از همین رو شناخت 
ظرفیت هــای اجتماعــی و فرهنگی و 
بررســی دقیق معضلات و چالش های 
پیــش روی اجرای طرح هــا از دیدگاه 
شــهروندان و ســاکنین محلات هدف، 
بایســتی مورد توجه دفاتر تسهیل گری 
باشد تا با احصاء این موارد و بررسی همه 
جانبــه آن ها با هماهنگــی و همکاری 
مشاوران و متخصصان، در تهیه پیوست 
هــای فرهنگی و اجتماعــی طرح های 
بازآفرینــی محلات مورد اســتفاده قرار 

گیرد.
6 دفتر تسهیل گری در شرف افتتاح 

هم چنین »سید مصطفی نعمتی« شهردار 

منطقه ثامن مشهد در این باره گفت: بر 
اساس دســتور العمل ها و استانداردهای 
سازمان بازآفرینی شهری، تا کنون از 9 
محله بافت پیرامون حرم مطهر رضوی ، 
به همت دفتر مدیریت تسهیلگری و امور 
مشارکت های شهرداری منطقه ثامن 6 
محله جوادیه، راد، )عیدگاه و باغ حســن 
خان(، کشــمیریها و تپل محله در شرف 
افتتاح دفاتر تسهیل گران و محله نوغان 
نیز در مرحله عقد قرارداد با تســهیل گر 

است.
وی یادآورشد: طرح نوسازی و بهسازی 
اطراف حرم مطهر از 23 ســال قبل آغاز 
شده اســت که متاسفانه در این مدت به 
دلایل متعدد به زیرساخت ها و فضاهای 

عمومی طرح کمتر توجه شده است.
ایجاد 50 هزار متر مربع فضای سبز 

طی ۲ سال 
وی افــزود: در ایــن دوره از مدیریــت 
شهری، تمام تلاش ما، اجرای زیرساخت 

های شهری در این منطقه بوده است به 
گونه ای که با وجود اجرای تنها 50 هزار 
متر مربع فضای سبز در محدوده اطراف 
حرم مطهر طی 23 ســال، ما توانستیم 
طی 2 ســال 50 هزار متر مربع فضای 
سبز جدید در این محدوده ایجاد نماییم.
احداث ۳ ره باغ  در بافت اطراف حرم

نعمتــی ادامــه داد: ایــن نویــد را به 
همشــهریان و زائران عزیز می دهم که 
ره باغ جنان و ســلام و بخش زیادی از 
ره باغ پردیس را تا کنون توانســته ایم 
احداث کرده و در اختیار عموم قرار دهیم. 
تا دو ماه آینــده، عملیات اجرایی ره باغ 
بهشــت را نیز آغاز مــی نماییم تا تردد 

شهروندان به حرم مطهر تسهیل شود.
وی اذعــان داشــت: 6 گروه تســهیل 
گــر در حــال اســتقرار در منطقه ثامن 
هســتند تا مردم را برای طرح نوسازی و 
 بهسازی بافت اطراف حرم مطهر سهیم

 نمایند.

شهردار منطقه 8 با اعلام خبر ساماندهی و بهسازی بازارچه سراب گفت: بازارچه سراب و محور شاهین فر 
حلقه اتصال حیات شهری و حرم مطهر است.به گزارش صبح امروز، علی شیرازی با اعلام این مطلب 

اظهار کرد: بازارچه سراب یکی از خیابان های قدیمی و هویتی شهر مشهد است که وضعیت فعلی 
آن مناســب مردم مشهد و شهر امام رضا )ع( نیست و نیاز به بهسازی دارد، لذا موقعیت بازارچه 
ســراب و تردد زائران و مجاوران از این مسیر، این فرصت را فراهم می کند تا در طراحی آن به 
عنوان پاتوق اجتماعی، میدان شهری و یک محل اجتماع شهری اقدام نماییم.وی ادامه داد: شعار 

راهبردی مدیریت شهری برای احیا و ساماندهی بافت های شهری از جمله بازارچه سراب و محور 
شاهین فر؛ »شهر زیست پذیر« و »شهروند مشارکت پذیر« است.شیرازی با تاکید بر اینکه مدیریت 

جدید شهری در امور بازآفرینی و بازسازی محله ها از مشارکت اندیشه و مشورت مردمی ساکن در آن محله 
بهره می جوید و تلاش خود را هرچه بهتر این پروژه انجام شود.شیرازی اظهار کرد: پروژه ساماندهی و بهسازی 
بازارچه سراب به طول400متر و اعتبار 38 میلیارد ریال اجرا می شود. ایجاد پاتوق های شهری، ایجاد نمایی از 
مظهر قنات سناباد، استفاده از مصالح رنگ های اسلامی ایرانی، ایجاد کال جمع آوری آب های سطحی و حذف 

تداخلات وسایل نقلیه و شهروندان از دیگر اهداف عمده این پروژه عظیم شهری است.

شهردار منطقه چهار مشهد گفت: 300 هکتار اراضی بزرگ بلاتکلیف در سطح این منطقه وجود دارد که 
میتوان به آنها به عنوان فرصتی برای ســرمایه گذاری نگاه کرد.به گزارش صبح امروز، غلامرضا 

غلامی اظهار داشــت: یکی از مهمترین فرصت های ســرمایه گذاری، علاوه بر مجاورت این 
منطقه با بارگاه منور رضوی، اراضی بزرگ مقیاس سطح منطقه است که در حال پیگیری برای 
تملک و بهره برداری از آن ها هستیم.وی بیان اینکه 300 هکتار اراضی بزرگ بلاتکلیف در 
این منطقه وجود دارد، اذعان داشت: می توان با ساماندهی، تملک و سرمایه گذاری اراضی بایر 

حاشیه بلوار شهید آوینی، اطراف بوستان بهشت، انتهای بلوار طبرسی شمالی، بلوار پنجتن و ... 
از آنها برای توســعه و آبادانی شهر بهره برد.غلامرضا غلامی اراضی راه آهن را به عنوان یکی از 

اراضی بزرگ مقیاس سطح منطقه، عامل گسست شهری میان منطقه 4 و حرم مطهر رضوی دانست و 
بیان داشت: این اراضی مانع رونق منطقه شدند که باید با تغییر کاربری به مجموعه های تفریحی، ورزشی 
و .. در مدار ســاخت و ســاز قرار گیرند.غلامی در پایان یادآور شد: منطقه چهار شهرداری مشهد علاوه بر 
1340 هکتار مســاحت، 2500 هکتار محدوده حریم دارد که باید ساماندهی شود که به این منظور ساخت 

مجتمع های ساماندهی مشاغل، مکان های گردشگری و تفریحی در آن محدوده پیش بینی شده است.

بلاتکلیفی 300 هکتار اراضی بزرگ در منطقه 4طرح بهسازی بازارچه سراب اجرا می شود

مدیر میراث فرهنگی چناران از صدور اولین مجوز خانه مسافر در شهر گلمکان این شهرستان خبرداد.
بــه گزارش صبح امروز، محمد طاهریان مقدم با اعلام این خبــر افزود : »این مجوز برای مالکان خانه 
هایی که علاقمند به فعالیت در حوزه گردشگری هستند صادر می شود و به منظور نظارت هرچه بهتر بر 
اماکن اسکان و خانه های مسافر در شهرستان و جلوگیری از فعالیت اماکن اقامتی بدون مجوز است«.

او ادامه داد: » گلمکان شــهری اســت از توابع بخش گلبهار شهرستان چناران که به دلیل قرارگیری در 
دامنه رشــته کوه بینالود و کوهســتانی بودن آن هرساله پذیرای مســافران و گردشگران زیادی است و 
نبود مراکز اقامتی در شــهر باعث مشکلاتی برای اقامت گردشگران و مسافران شده بود که با تمهیدات 
و حمایت های میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی باعث شد که سرمایه گذاران در این حوزه 

سرمایه گذاری کنند«.
مدیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی چناران افزود: »تاکنون برای اقامت گردشگران در 
شهرستان چناران 15 موافقت نامه اولیه تاسیسات گردشگری صادر شده است که 2 مجوز بوم گردی و 

یک خانه مسافر آن مربوط به شهر گلمکان است« . 
وی گفت : »خانه مسافر گلمکان، باغ ویلایی  با تمام امکانات رفاهی به مساحت 3هزار و 300 متر مربع 
و دارای امکاناتی از جمله  اســتخر بزرگ سرپوشــیده آب گرم به مساحت 120 متر مربع، استخر مجهز 
به جکوزی، گرمایش از کف و سیســتم تصفیه مداوم آب و همچنین زمین والیبال روی چمن و اســتخر 

تابستانی، انواع وسایل تفریحی، میز پینگ پنگ، فوتبال دستی و وسایل بازی کودکان،
2 ســوییت مجزای مبله شــده و با امکانات کامل به مساحت های 140 و 40 متر مربع و آب، برق و گاز 

است«.
گفتنی اســت: از ابتدای امسال تاکنون بیش از3هزار گردشــگران خارجی که بیشترآن ها از کشورهای 

عربی بودند از جاذبه های گردشگری چناران دیدن کرده اند .
شهرســتان چناران دارای بیش از 120 اثر شناسایی شده دارد که 22 اثر آن در فهرست آثار ملی به ثبت 

رسیده است .

معاون خدمات شــهری شهرداری مشهد از زیباســازی ویژه منطقه ثامن در بهار 99 خبر داد. به گزارش 
صبح امروز، مهدی یعقوبی در بازدید امروز از منطقه ثامن اظهار داشت: با توجه به حضور سالیانه بیش از 
30 میلیون زائر داخلی و خارجی در شهر مشهد، به ویژه در منطقه ثامن، مدیریت شهری بر آن شده است 
تا بر زیباسازی هرچه بیشتر این منطقه در ایام استقبال از بهار 99، با برنامه ریزی های لازم اقدام نماید.

وی درخصوص زیباسازی برخی از نقاط این منطقه گفت: تا پایان سال، 6 پروژه در قالب ره باغ، بوستان 
و پارک خطی در این منطقه به بهره برداری می رسد.

یعقوبی افزود: بوســتان راد واقع در وحدت 3/1، ره باغ پردیس فاز 3 واقع در جنب میدان شهید حججی 
به سمت حرم مطهر، فاز 1 و 2 ره باغ نعیم در طبرسی 1، احداث فضای سبز انتهای شهید شوشتری 7، 
ره باغ ســلام در شوشتری 9، ره باغ بهشــت بین شوشتری7 و 9 از جمله پروژه هایی است که تا پایان 
ســال به بهره برداری خواهد رســید. همچنین عملیات اجرایی احداث فاز 1 ره باغ جنان واقع در کوچه 

عسگریه نیز آغاز گردیده است.
وی اظهار کرد: احداث بخشــی از ره باغ فردوس واقع در طبرســی 2، با 50 درصد پیشرفت فیزیکی و 
پیاده روســازی بین پروژه های اوحد و هانیه با 60 درصد پیشــرفت در ابتدای شوشتری 7 در حال آماده 

سازی به جهت بهره برداری است.
معاون شهردار مشهد خاطرنشان کرد: در برنامه های بهار 99 تاکید ویژه ای بر آذین بندی های متفاوت 

معابر، کاشت گل و طرح های المان گل و ... به صورت ویژه شده است.
یعقوبــی در خصوص بازبینی کیفیت فضای ســبز در این منطقه گفت: باتوجــه به بازبینی های صورت 

گرفته، تمام تلاش مدیریت شهری پایداری فضای سبز و کاهش هزینه ها است.
وی تصریح کرد: با توجه به زائرپذیر بودن منطقه و جمعیت زیاد آن جهت زیباســازی بسترهای شهری 

در منطقه ثامن طرح دفنی کردن گاری های زباله به صورت پایلوت انجام می شود.
معاون شهردار مشهد خاطرنشان کرد: در برنامه های بهار 99 تاکید ویژه ای بر آذین بندی های متفاوت، 

کاشت گل و طرح های المان گل و ... به صورت ویژه شده است. ان
نار
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سرمربی تیم کشتی تا ثبت جهانی توس گفت: بازی های سخت و سنگینی را پشت 
سر گذاشتیم.مجید خدایی در خصوص پیروزی های تیمش در چارچوب رقابت های 
لیگ کشــتی کشــور، اظهار کرد: بازی های بسیار ســخت و سنگینی را پشت سر 
گذاشتیم و با تمام توان وارد بازی شدیم .رقبا از کشتی گیران خارجی و قوی در ترکیب 
خود بهره می برند. هفته قبل و مقابل تیم دانشــگاه آزاد، شکســت خوردیم اما رعد 
ستارگان توانسته بود، این تیم را شکست دهد. می دانستیم به مصاف تیم قدرتمندی 
می رویم، اما با برنامه ریزی و آنالیز خوب حریفان و تمرینات مستمر، توانستیم نتایج 

را به سود خود به پایان برسانیم.وی در خصوص اعتراضات به داور و نحوه عملکرد 
تیم قضاوت مسابقه نخست تیمش یادآور شد: فکر می کنم عملکرد تیم داوری قابل 
قبول بود. با وجود اینکه در یکی دو صحنه، تصمیمات، شک برانگیز بود اما از داوری 
راضی بودم.ســرمربی تیم کشتی تا ثبت جهانی توس در خصوص تیم دانشگاه آزاد 
یادآور شد: تیم دانشگاه آزاد را آنالیز کرده بودیم و می دانستیم کار سختی مقابل این 
تیم خواهیم داشت، اما با تمرکز کامل پای به رقابت گذاشتیم و خوشبختانه در نهایت 

پیروز شدیم.

پیام خراسان  والیبال  تیم  سرمربی 
گفت: پــول دو بازیکن تیم پیکان 
بــا کل بودجه باشــگاه ما برابری 

می کند.
درمورد شکســت  اکبر خداوردی، 
تیــم والیبال پیام در هفته ســوم 
باشگاه های  برتر  لیگ  رقابت های 
کشــور مقابل پیکان اظهار داشت: 
بازی خوبی بــود و به پیکان های 
تبریک می گویم. ما باید خیلی کار 

کنیم، چون تمریناتی نداشتیم که توقع داشته باشیم حریفان را شکست دهیم. تیم ما تقریباً ناقص است 
و بازی تدارکاتی هم نداشتیم.

وی ادامه داد: نمی خواهم هر بار این صحبت ها را مطرح کنم. باید کار کنیم و مشکلات را برطرف کنیم و 
برای این کار نیاز به زمان داریم. ضمن اینکه سطح و قدرت تیم من هم سطح تیم های اول ایران نیست. 

باید تلاش کنیم تا بازی به بازی بهتر شویم. کاری جز تمرین و تلاش نداریم تا رفته رفته بهتر شویم.
ســرمربی تیم والیبال پیام درمورد اینکه تیم پیکان دیرتر از پیام بســته شــده، بازی تدارکاتی نداشته و 
بسیار جوان تر از پیام خراسان است، تصریح کرد: پیکان را نباید با تیم ما مقایسه کرد. بازیکنان ما بسیار 
جوان هســتند. پول دو بازیکن پیکان با کل بودجه باشگاه ما برابری می کند. باید به این موضوعات هم 

توجه کرد.
خداوردی در پاسخ به این سوال که فکر می کنید تیم تان چه زمانی به شرایط ایده آل خواهد رسید، گفت: 
ما تیمی نیســتیم که هزینه ای کرده باشیم و منتظر باشیم تا از فلان هفته برای کسب پیروزی استارت 
بزنیم. تیم ما بازیکنان اســمی ندارد و مردم هم باید توقعات خود را کنترل کنند. ما تیمی هســتیم که 
می خواهیم فقط در لیگ بمانیم و نیم نگاهی هم به پلی آف داریم. تا کنون فقط دو شکست داریم و اتفاق 

خاصی رخ نداده است. 
وی عنوان کرد: همه فکر می کنند ما تیمی پرهزینه با تشکیلات آنچنانی هستیم، اما واقعاً اینگونه نیست. 
خودم توقع نداشــتم که شهرداری ورامین را در هفته اول شکست دهیم. ما اندازه توان خود توقع داریم. 
شــاید به مرور زمان بهتر شویم و به پیروزی هم برســیم. ما اصلًا محکوم به پیروزی نیستیم، چون در 

رده بندی هزینه تیم ها در رده های انتهایی جدول قرار داریم.

شــهر خودرو با کسب 6 پیروزی و تحمل تنها یک شکست در 9 هفته اخیر، حالا در آستانه رسیدن به صدر 
جدول قرار دارد و از این پس باید خود را برای برگزاری دیدارهای 6 امتیازی )تراکتور، اســتقلال و سپاهان( 
آماده کند.جمعه شب در حالی جشن پیروزی در ورزشگاه امام رضا)ع( در حضور حدود 4 هزار هوادار مشهدی 
برای شهر خودرویی ها به پا شد که آنها حالا پس از شاگردان ژنرال، رتبه دوم جدول را به نام خود سند زده اند 
و اگر بتوانند از ســد گل گهر سیرجان بحران زده در تقابل عقب افتاده هفته هشتم خود بگذرند می توانند به 
تنهایی به صدر جدول تکیه بزنند.شــاگردان یحیی در طول 10 هفته اخیر، تنها با یک تیم از جمع بیگ فایو 
لیگ برخورد کرده اند که توانســتند در مشهد از سد شاگردان کالدرون بگذرند و تقابل با تراکتور، استقلال و 
ســپاهان را در پیش روی دارند اما رمز موفقیت شهر خودرو برای تداوم روزهای خوب و بقا در جمع مدعیان 
کدام نقطه بود؟هر چه خط حمله تیم یحیی زهردار نیست و حضور شاکری، باقری، مهربان و چوچو نتوانسته 
شهر خودرو را از کسب برد های اقتصادی نجات دهد در خط دفاع و دروازه شرایط فرق می کند. مشهدی ها 
ضعیف ترین خط حمله را در میان مدعیان دارند و در طول 9 هفته تنها 9 گل زده داشتند که اصلا آمار قابل 
دفاعی نیســت!از سوی دیگر نقطه قوت تیم یحیی، به دژ دفاعی آنها باز می گردد؛ جایی که رحمتی رهبری 
ارکســتر دفاع شــهر خودرو را بر عهده دارد و مرادمند و نعمتی به عنوان دو دفاع میانی مشهدی ها به خوبی 
حملات رقبا را خنثی می کنند تا جایی که بســیاری از کارشناسان زوج دفاعی شهر خودرو را لایق دعوت به 
تیم ملی می دانند. از آخرین گلی که شهر خودرو دریافت کرده تا به امروز 418 دقیقه گذشته است و حسین 
ابراهیمی در مسجدســلیمان، آخرین کسی بود که توانست دروازه شهر خودرو را تا به امروز در لیگ نوزدهم 
باز کند.هر چند که پس از آن دروازه شــهر خودرویی ها باز شــد و بازهم نفتی های مسجد سلیمان بودند که 
توانســتند با یک پیروزی اقتصادی، شــاگردان یحیی را از قطار جام حذفی پیاده کنند اما در لیگ رکورد خط 
دفاعی شهر خودرو با 418 دقیقه بسته نگه داشتن دروازه همچنان پابرجاست؛ مهدی رحمتی در طول 9 بازی 

تنها سه بار دروازه اش را باز دیده است و 6 بار موفق به کلین شیت شده است.
کار دشــوار یحیی پس از تقابل با گل گهر آغاز می شــود؛ جایی که اگر آنها بتوانند بازهم با دروازه بســته از 
میدان خارج شوند رکورد خود را به عدد 508 می رسانند و پا به مصاف پنج تقابل سخت و متوالی برابر تراکتور 
در تبریز، صنعت نفت در مشــهد، اســتقلال در تهران، سپاهان در مشهد و نســاجی در قائمشهر می گذارند.

ســید مهدی رحمتی که رکورددار کلین شیت فوتبال باشــگاهی ایران و آسیاست اگر می خواهد رکورد 895 
دقیقه ای پیام نیازمند را بشکند، باید یک معجزه و شگفتی را خلق کند و تا دقیقه 27 آخرین دیدار نیم فصل 
شهرخودرویی ها برابر نساجی دروازه تیمش را بسته نگه دارد.فارغ از ثبت رکوردها و آمار و ارقام، تیم یحیی تا 
به اینجا هر چه در حمله کم فروغ و ناکام بوده است در فاز دفاعی به خوبی و با شایستگی اثبات کرده است 
که لیاقت حضور در جمع مدعیان را داشــته اســت و باید دید در ادامه راه لیگ و آغاز دیدار های دشوار شهر 

خودرو، چه سرنوشتی در انتظار شاگردان یحیی گل محمدی خواهد بود؟ ند
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تمرینات شهرخودرو امروز تعطیل 
است

سـرمربی تیـم فوتبـال شـهرخودرو پـس از بـازی مقابل پـارس جنوبی بـه تهران 
سـفر کرد.

تیـم فوتبـال شـهرخودرو روز جمعه موفق شـد در مشـهد با یک گل از سـد پارس 
جنوبـی بگـذرد و بـا یـک بـازی کمتـر، در رده دوم جـدول رده بنـدی لیـگ برتر 

قـرار گرفت.
یحیـی گل محمـدی سـرمربی ایـن تیـم جمعه شـب و بعـد از بـازی عـازم تهران 

. شد
بازیکنـان تیـم دیـروز در بـازی دوسـتانه ای به مصـاف یکی از تیم های مشـهدی 

رفتند.
از آنجـا کـه گل محمـدی بـه تهران رفتـه، به همین دلیـل هدایت شـهر خودرو در 

بـازی دوسـتانه دیروز زیـر نظر حمید مطهـری بود.
محمدعلـی فرامـرزی مدافـع شـهرخودرو کـه در بـازی جمعـه بـه شـدت مصدوم 
شـده بـود، از زانـوی مصـدوم خـود عکـس گرفـت تـا وضعیـت مصدومیتـش 

مشـخص شـود.
تمریـن تیـم شـهرخودرو امـروز تعطیـل خواهـد بـود و بازیکنـان این تیـم از فردا 

دوشـنبه بـرای بـازی بـا گل گهر سـیرجان آمـاده خواهند شـد.

سرپرست جدید هیات کوهنوردی 
خراسان رضوی معرفی شد

بـا پایـان دوره ریاسـت چهارسـاله احمـد زحمتکـش، مهـدی جلیل زاده بـه عنوان 
سرپرسـت هیـات کوهنـوردی و صعودهای ورزشـی خراسـان رضوی معرفی شـد.

احمـد زحمتکـش بـا اعـلام خبـر پایـان دوره ریاسـتش در هیـات کوهنـوردی و 
صعودهـای ورزشـی خراسـان رضـوی اظهار کـرد: دوره چهار سـاله ریاسـتم تمام 
شـده و طبـق قانون تـا زمان انتخابات، هیات به وسـیله  سرپرسـت اداره می شـود.

رییـس سـابق هیـات کوهنوردی خراسـان رضوی ادامـه داد: ثبت نام های ریاسـت 
جدیـد هیـات  کوهنـوردی انجـام شـده و منتظـر هماهنگی با فدراسـیون هسـتیم 
کـه امیـدوارم در مـاه  آینـده انتخابات هیـات برگزار شـود. خودم هم بـرای حضور 

در انتخابـات ثبت نـام کرده ام.

پیروزی اشتاد سازه مشهد در روز به 
میدان نرفتن نماینده طرقبه وشاندیز

اشـتاد سـازه مشـهد هفتـه سـوم رقابت هـای لیـگ برتـر هندبال بانـوان را بـا برد 
پشـت سـر گذاشـت و ارشـیا شـید طرقبه و شـاندیز مقابل حریف به میدان نرفت.

هفتـه سـوم رقابت هـای لیـگ برتـر هندبـال بانـوان برگـزار شـد و در ایـن هفته، 
اشتادسـازه مشـهد در سـالن شـهید فیاض بخش مشـهد بـه مصاف فـولاد مبارکه 
سـپاهان رفـت کـه در پایان موفق شـد با نتیجـه 23 بر 17 حریـف را مغلوب کند.
اشـتاد سـازه مشـهد بـا ایـن نتیجـه 4 امتیـازی شـد امـا بـه دلیـل باخـت مقابـل 
تاسیسـات دریایـی تهـران و محاسـبه بـازی رودررو، پس از این تیـم و در رده دوم 

جـدول رده بنـدی قـرار گرفت.
ارشـیا شـید طرقبـه و شـاندیز نیـز برابـر نفـت و گاز گچسـاران حاضر نشـد و این 
دیـدار بـه دلیل عـدم حضور نماینده خراسـان رضوی لغو شـد. ارشـیا شـید طرقبه 

و شـاندیز تاکنـون موفق به کسـب امتیاز نشـده اسـت.

برگزاری مجمع عمومی عادی و انتخاباتی 
سازمان لیگ فوتسال در مشهد

پـس از برگـزاری انتخابـات در مجمـع عمومـی عـادی و انتخاباتی سـازمان لیگ 
فوتسـال کشـور، نماینـده باشـگاه ها و همچنیـن هیـات هـای فوتبـال اسـتانی در 

ایـن مجمـع انتخاب شـدند.
بـا برگـزاری انتخابـات، دو نفـر از اعضـاء هیـات رئیسـه سـازمان لیـگ فوتسـال 

کشـور در جلسـه ایـن مجمـع انتخـاب شـدند.
از ایـن دو عضـو، یـک نفـر از روسـای هیئت هـای فوتبال اسـتانی و یـک نفر نیز 

از مدیـران عامل باشـگاه ها هسـتند.
آقایـان غلامعلی هنرپیشـه، رئیـس هیات فوتبال اسـتان فارس و حسـین باجیوند، 
رئیـس هیـات فوتبال اسـتان قزوین برای عضویت در هیات رئیسـه سـازمان لیگ 
فوتسـال کاندیـدا شـدند، کـه پـس از برگـزاری انتخابـات، حسـین باجیونـد بـا 9 
رای، از 17 رای ماخـوذه بـه عنـوان نماینـده هیـات هـای فوتبال در هیات رئیسـه 

عمومـی سـازمان لیگ فوتسـال انتخاب شـد.
در قسـمت نماینـده مدیـران عامـل باشـگاه ها، آقایـان علـی جنتی، سـید احسـان 
احسـانی، عبـاس نجاریـان و داوود باقری کاندیدا شـدند که پـس از برگزاری دوره 
اول انتخابـات، عبـاس نجاریان، مدیرعامل باشـگاه شـهروند سـاری و علی جنتی، 

مدیرعامـل تیـم فوتسـال گیتی پسـند اصفهان بـه دوره دوم انتخابـات راه یافتند.
سـرانجام پـس از برگـزاری دوره دوم، علـی جنتـی به عنـوان عضو هیئت رئیسـه 
همچنیـن در ایـن جلسـه، سـید احسـان احسـانی بعنـوان انتخاب بازرس سـازمان 

لیگ فوتسـال انتخاب شـد.

پایان مسابقات موتور کراس در 
نیشابور

مسـابقات قهرمانـی موتورسـواری انـدرو کـراس روز جمعه 17 آبان ماه در پیسـت 
موتورسـواری روسـتای قلعـه وزیر بخـش زبرخان برگزار شـد.

مسـابقات قهرمانـی موتورسـواری انـدرو کـراس توسـط هیئـت موتورسـواری و 
اتومبیلرانـی نیشـابور، یـاد بود پیشکسـوت فقیـد این رشـته “احمد حمیـدی زاده” 
برگزار شـد.در این دوره از مسـابقات که با شـرکت 30 موتورسـوار در کلاس های 
موتـور ایرانـی، موتـور خارجـی و موتـور کـراس برگـزار شـد، امیـن چوبـدار، نوید 
حاجـی آبـادی و حسـین نصـر آبـادی بـه ترتیـب بـه عنـوان نفـرات اول موتـور 

ایرانـی، موتـور خارجـی و موتـور کـراس معرفی شـدند.
پیسـت موتورسـواری روسـتای قلعه وزیر در کیلومتر 35 محور نیشـابور به مشـهد، 
قـرار اسـت بـه عنوان قطـب موتورسـواری بخـش زبرخـان معرفی و توسـعه داده 
شـود.گفتنی اسـت؛ در پایـان این مسـابقات با هدایایـی از نفرات برتـر تجلیل و از 

آرمـان غلامـی، قهرمان نوجـوان موتور سـواری نیز قدردانی شـد.

سرمربی تیم فوتبال شهرخودرو:

توقع بیشتری از بازیکنانم داریم
سرمربی تیم فوتبال شــهر خودرو گفت: از 
بازیکنان تیم توقع بیشتری دارم و این توقع 

از جانب هواداران و باشگاه نیز وجود دارد.
یحیی گل محمدی در خصوص عملکرد تیم 
شــهر خودرو تا پایان هفته دهم لیگ برتر 
گفت: خدا را شکر با توجه به بازی هایی که 
انجام دادیــم در مجموع عملکردمان خوب 
بوده، از 9 بازی 20 امتیاز گرفته ایم که بالاتر 
از معیاری اســت که می توان برای یک تیم 
خوب در نظر گرفت؛ یعنی هر بازی 2 امتیاز. 
جمعه هم توانستیم بازی خوبی را به نمایش 
بگذاریــم و با گلی که زدیــم 3 امتیاز را به 
دست بیاوریم. در یک قدمی صدر هستیم و 
اگر بازی عقب افتاده با گل گهر را ببریم و 3 

امتیاز آن را ببریم به صدر جدول می رسیم.
گل محمدی در مورد بازی روز جمعه مقابل 
پارس جنوبی جــم گفت: تیم پارس جنوبی 
هدفش فقط کسب یک امتیاز بود، سیستم 
کامــلا دفاعی چیده بودند و در یک ســوم 
دفاعی خودشان بازی می کردند. بازی مقابل 
چنین تیم هایی کــه 10 نفر دفاع می کنند، 
ســخت اســت. با این حال کنترل بازی در 
اختیــار ما بود. در نیمه اول موقعیت هایی به 
دست آوردیم و در نیمه دوم هم همین روند 
را ادامه دادیم و با یک کار گروهی و تیمی به 
گل رسیدیم. حسین مهربان هم گل زیبایی 
زد و یکی از بهترین  بازی های خودش را به 

نمایش گذاشت.
توقع بیشتری از بازیکنان شهرخودرو 

داریم
سرمربی شهر خودرو اظهار داشت:                                                                               البته نقاط 
ضعفی داریم که بایــد روی آنها کار کنیم. 
توقع بیشتری از بازیکنان به خصوص افرادی 
که تازه آمده اند دارم. باید بیشتر کار کنند. این 
توقع از جانب هواداران و باشــگاه هم وجود 
دارد، به هر حال قراردادهای خوبی بســته 
شده و انتظار داریم آنها مانند قراردادهایشان 

بازی کنند.
گل محمدی در پاســخ به این سوال که چرا 
بازیکنان تیمش مصاحبه نمی کنند و آیا این 
مســئله به خاطر صحبت هایی است که از 
جانب باشــگاه یا خود او با بازیکنان صورت 
گرفته، گفت: من نمی دانم، مطمئن هســتم 
که از طرف من و باشــگاه صحبتی در این 
مورد نشــده، فکر می کنم بحث شــخصی 
خودشان باشــد و بهتر اســت از خودشان 
بپرسید. به هر حال بازیکن بعد از یک بازی 
سنگین خسته است و شاید حرف هایی بزند 

که نتواند آنها را جمع کند.
امیدوارم نگاه بهتری به تیم ما بشود

سرمربی تیم شهر خودرو در مورد اینکه چرا 
هنوز بازیکنان این تیم به آن ســطحی که 
او انتظار دارد نرسیده اند، بیان کرد: هر تیمی 
ظرفیت مشخصی دارد و نمی شود بیشتر از 
آن فشــار بیاورید. بازیکنان ما از نظر ذهنی 
خوب هســتند و از نظر فنی هم مشخص 
است. ما بر اساس توانایی هایشان آنها را در 
یک گروه قرار دادیم. رمز موفقیت ما برتری 
تیمی و گروهی بر حریفان است، ما در قالب 
یک تیم خوب هستیم. دو سه بازیکن ما هم 
می توانند در سطح تیم ملی باشند. اگر بازی 
عقب افتاده را ببریم، صدرنشــین می شویم 
اما بازیکنی از ما به تیم ملی دعوت نشــده، 
امیــدوارم نگاه بهتری به تیم ما بشــود. به 
هر حال باید دوندگی بیشتری داشته باشیم 
و بازیکنان شــرح وظایفی کــه به آنها داده 
می شود را به خوبی اجرا کنند تا تیم بهتری 
باشــیم.وی در پاسخ به این ســوال که آیا 
در مــورد موضوع دعوت نشــدن بازیکنان 
شــهر خودرو به تیم ملــی صحبت ها را به 
ســرمربی تیم ملی از طریق وحید هاشمیان 
منتقل نکرده است، افزود: واقعیت این است 
که 20 روز پیش در قالــب گروه کادر فنی 
تیم ملی با ایشــان صحبت کردیم و گفتند 

حداقل یک بازیکن می تواند از شهر خودرو 
به اردوی تیم ملی اضافه شــود. به هر حال 
نمی دانم چه اتفاقی افتاده که هنوز بازیکنی 
از ما دعوت نشده است. به هر حال بازیکنان 
هم باید تلاش بیشتری کنند، ناامید نشوند 

تا با عملکرد بهتر به تیم ملی دعوت شوند.
مشکلات پرداخت حقوق و قراردادها 

پابرجا هستند
سرمربی شهر خودرو در مورد اینکه بسیاری 
از مربیان لیگ برتر دچار مشکل مالی هستند 
و پولــی از باشگاها یشــان نگرفته اند و این 
مســئله می تواند برای فوتبال ما حاشیه ساز 
شود، گفت: ساختار ما مشکل دارد. در بحث 
تیم داری و باشگاه داری اکثر باشگاه های ما 
دولتی هســتند. با توجه به شرایط اقتصادی 
کشور، شــرایط تیم ها و باشگاه ها هم دچار 
نوسان می شــود و این مشــکلی است که 
باید حل شــود. مشکلات پرداخت حقوق و 
قراردادها پابرجا هســتند که ناشــی از عدم 
خصوصی سازی است. روند خصوصی سازی 

خیلی کند پیش می رود. یــک نظام اداری 
مشخص در باشگاه های ما وجود ندارد و فکر 
اراده ای برای خصوصی سازی  می کنم هیچ 
وجــود ندارد و اگر هم باشــد خیلی ضعیف 

است.
گل محمــدی در مــورد اینکــه آیا بخش 
خصوصی می تواند این مشــکلات مالی را 
درســت کند، تصریح کرد: صد درصد وقتی 
بخش خصوصی وارد می شود، به دنبال این 
اســت که منافعش را تامین کنــد و باید از 
جیب خودش خرج کند و مطمئنا به ســراغ 
هزینه هایی که سرســام آور است، نمی رود. 
شــما ببینید در لیگ ما بازیکنی که کیفیت 
خوبی ندارد، 550 هزار دلار قرارداد می بندد 
و این پــول از جیب مردم و دولت می رود و 
کســی هم دلش برای این پول نمی سوزد، 
امــا بخش خصوصی تحقیــق می کند و بر 
اســاس خرج و بودجه اش هزینه می کند، نه 
اینکه بازیکنی بیاورد و به او بدهکار شــود و 
اگر این مدیر نشــد، مدیر دیگری بیاید و آن 

را پرداخت کند. همین مسئله باعث انباشته 
شــدن بیش از حد بدهی ها می شــود. شما 
می بینیــد که AFC به دنبال آن اســت که 
باشــگاه ها هر سال تسویه حساب کنند و ما 
هر سال این مسائل را داریم. فدراسیون هم 
باید در این قضیه ورود کند، به خصوص در 
مورد مســئله حق پخش که به نظر من در 
این موضوع کم کاری می شود. نداشتن درآمد 
خوب از حق پخش تلویزیونی باشــگاه ها را 
خیلی اذیت می کند و این بار در نهایت روی 

دوش دولت می افتد.
وی در ادامه عنــوان کرد: همه ما می دانیم 
منشا این مشــکلات کجاست. بحث درآمد 
بلیت فروشــی و همچنین تبلیغات محیطی 
ســاختار خیلی خوبی ندارنــد. اینها را کنار 
هم بگذاریم می بینیم باشــگاه ها به مشکل 
می خورند و البته جای تعجب ندارد. همه اینها 
دلیلش مشخص اســت و همه می دانند اما 
اراده ای برای اینکه این مشکلات را برطرف 

کنند، وجود ندارد.

خبر

علی ساقی
احسان حدادی که سهمیه المپیک را کسب کرده و برای این 

برپایی  برای  قبل  روز  چند  می کند،  آماده  را  خود  رقابت ها 
اردوی 10 روزه عازم مشهد شد.

ورزشگاه  در  را  خود  تمرینات  اردو،  این  در  حدادی  احسان 
مدرن امام رضا )ع( برگزار می کند.

به گزارش صبح امروز، احسان حدادی در حاشیه حضورش در 
مشهد و انتخاب ورزشگاه امام رضا )ع( به عنوان محل تمرین 

خود، اظهار کرد: حدود یک هفته است که به مشهد آمدم. 
هدف از برگزاری اردو و تمرینات در مشهد این است که 

المپیک 2020  رقابت های  در  آمادگی کامل  با  بتوانیم 
حضور داشته باشیم. به تازگی تمرینات خود را شروع 

با  امیدوارم  هستم.  آماده سازی  حال  در  و  کردم 
انگیزه خوبی برای المپیک توکیو تمرین کنم.
قدس  آستان  در  دوستان  داد:  ادامه  وی 
به  و  داشتند  همکاری  من  با  رضوی 
کمک هیئت دو و میدانی خراسان رضوی 
اولین  که  گرفت  صورت  لازم  هماهنگی 
پرتاب را روز پنجشنبه در ورزشگاه آزادی 
دارای  رضا)ع(  امام  استادیوم  دادم.  انجام 
صحبت هایی  است.  جهانی  استانداردهای 

هم صورت گرفته تا بتوان در این ورزشگاه، مسابقات جایزه بزرگ لیگ 
المپیک  دیسک  پرتاب  رشته  نقره  مدال  کنیم.دارنده  برگزار  را  الماس 
2012 لندن با اشاره به اهدافش برای انجام تمرینات در مشهد توضیح 
داد: سه هدف برای انتخاب مشهد به عنوان محل تمرین داشتم. اول 
اینکه تمرینات آماده سازی را در این استادیوم انجام دهم، با استعانت از 
امام رضا)ع( خود را برای المپیک آماده کنم و در نهایت طرحی را در نظر 
داشتیم تا کمکی برای نوجوانان و جوانان کشور باشد و این برنامه را از 
مشهد آغاز کردیم. ان شاالله این طرح را در استان های خراسان شمالی 

و جنوبی اجرا کرده و روز دوشنبه به تهران برمی گردم.
حدادی عنوان کرد: از مسئولین ورزش استان درخواست و انتظار دارم 
که نگاه ویژه ای به دو و میدانی خراسان رضوی داشته باشند چراکه 
این رشته نیاز به توجه و کمک است. توقع می رود در استانی که 
ورزش  به  ویژه ای  کمک های  است،  کشور  اقتصادی  اول  قطب 

استان شود.

احسان حدادی در گفت وگو با صبح امروز:

استادیوم امام رضا )ع( 
دارای استانداردهای جهانی است
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اصغرزاده: ما از دیوار سفارت بالا رفتیم اما بعدها کسانی از 
دیوار مملکت بالا رفتند

ابراهیم اصغرزاده، از چهره های تســخیر ســفارت آمریکا:از دیوار 
سفارت آمریکا بالا رفتیم ولی فکر نمی کردیم بعدها کسانی بیایند 
بــا ضرب و زور از دیوار کل مملکت بــالا بروند و همه چیز را مال 
خود کنند حتی انقلاب را.هیچ تصوری از ســقوط دولت نداشــتیم. 
نمی دانســتیم اگر کاری بکنیم که دولت ساقط شود جایش را چه 
نیروهایــی خواهند گرفت. البته همینجا اعتــراف کنم هیچگاه به 
ذهنمان خطور نکرده بود که باید دولت را ساقط کنیم. آمریکا تصاویر 
ماهواره ای آماده شــدن عراق برای حملــه به ایران را به مهندس 
بازرگان داد. آمریکا دوست داشت که به دولت موقت نزدیک بشود.
وقتی دانشجویان از دیوار سفارت بالا رفتند تمام گروه های انقلابی، 
روشــنفکران، ملی گراها، چپ ها، مجاهدین خلق و حتی نهضت 

آزادی هورا کشیدند و تشویق کردند.
 

انتقاد تند دستیار معاونت زنان از ترویج چندهمسری
شهناز سجادی، دستیار حقوق شهروندی معاون رئیس جمهور در امور 
زنان و خانواده در واکنش به برخی اقدامات و تبلیغات در راســتای 
ترویج چندهمســری برای مردان، بیان کرد: در اواخر دهه شصت 
یا اوایل دهه هفتاد، مرحوم هاشــمی برای اولین بار سلسله مباحث 
»ازدواج موقــت« را از بعد ایجابی و با هدف ترویج آن بین جوانانی 
که فرصت ازدواج دائم را نداشــتند، در خطبه های نماز جمعه مطرح 
کردند، رفته رفته قبــح عرفی ازدواج موقت )صیغه( و مخفی کاری 
نســبت به آن در فرهنگ ایرانی اسلامی کمرنگ و کم رنگ تر شد؛ 
اما متاسفانه در سال های اخیر حتی تجارت های نامناسبی در پوشش 
صیغه در فضای مجازی و حقیقی شــکل و شــمایل کاملا قانونی 
و شــرعی به خود گرفته و ظاهرا برخی مــردان متاهل نیز از این 
پدیده قانونی بهره مند می شوند. وی ادامه داد که آنچه سکوت مراجع 
مســئول در برابر گسترش این مراکز و شبکه ها می خواند، تا جایی 
ادامه پیدا کرده که با عادی شــدن این »فرهنگ غیرایرانی« و به 
زعم او، »غیر دینی«، اکنون نوبت چند همســری به صورت دائم 
و در یک منزل، از برخی رســانه ها و مراکز رسمی مورد تشویق و 
ترغیب قرار می گیرد. سجادی افزود که تمامی این اقدامات در حالی 
رخ می دهد اســت که نظام فرهنگی کشور برای ازدواج آبرومندانه 
دختران و پســران جوان آماده ازدواج، اقــدام موثری از نظر تامین 
اجتماعی زوجین و حمایت اساســی برای سال های نخست انجام 

نداده است.

جزئیات حادثه حمله دو دختر با خودروی شاسی بلند به یک 
روحانی

حجت الاســلام کیهانی، سرپرست تبلیغات اســلامی شهرستان 

کبودراهنگ، که دیشب به خاطر امر به معروف دو خانم که در حال 
ســگ گردانی بودند و توسط یکی از آن ها با خودروی شخصی زیر 
گرفته شد، به تشریح جزئیات ماجرا پرداخت. وی با بیان اینکه شب 
گذشــته در حین بازگشت به منزل دیدم یک خودروی شاسی بلند 
در ورودی محوطه منزل ما پارک شــده و به خاطر پارک نادرست 
ســد معبر کرده است گفت: به همین خاطر از خودروی خودم پیاده 
شدم و اطراف را نگاه کردم شاید صاحب آن را پیدا کنم، اما خبری 
از ایشان نشد، حتی مدتی هم منتظر شدم تا صاحب خودرو بیاید و 
آن را جای دیگری منتقل کند، ولی باز هم خبری نشــد. کیهانی با 
بیان اینکه در اطراف منزل ما یک پارک هست که به آنجا رفتم تا 
شاید صاحب خودرو را پیدا کنم گفت: داخل پارک دو خانم در حال 
ســگ گردانی بودند، وقتی پرسیدم و مطمئن شدم خودرو متعلق به 
آنهاست درخواســت کردم آن را به جای دیگری منتقل کنند. وی 
افزود: بعد هم با بیانــی آرام به آن ها گفتم »چون مردم و کودکان 
در این پارک رفت و آمد می کنند بهتر اســت این حیوانات را داخل 
پارک نیاورید«. سرپرست تبلیغات اسلامی شهرستان کبودراهنگ با 
بیان اینکه از آن ها خواســتم برای جلوگیری از آلودگی محل، سگ 
را به جا های دیگری که تردد مردم کمتر اســت انتقال دهند گفت: 
در این حین یکی از آن خانم ها شــروع به فحاشی کرد و گفت که 
شــما چه کاره اید؟ وی ادامه داد: در آن هنگام حرفی نزدم و تنها با 
پلیس 110 تماس گرفتم، گفتم صبر کنید پلیس بیاید و بررســی 
کند چه کســی مقصر است، اما باز شروع به فحاشی کردند آن هم 
فحش های رکیک، بعد هم سوار ماشین شدند و با سرعت گاز آن را 
گرفتند و به من زدند. کیهانی با تاکید به اینکه وقتی توسط خودرو 
زیر گرفته شــدم، پرت شدم و سرم گیج رفت افزود: صاحب خودرو 
در حین فرار که با ســرعت هم رانندگی می کرد به چند خودرو هم 

ضربه زد و آسیب رساند.

آقاتهرانی: فضای مجازی دست شارلاتان هاست
حجت الاسلام مرتضی آقاتهرانی شامگاه گذشته در همایش سیره 
سرایان و تجلیل از هیئات مذهبی همدان، با بیان اینکه آمریکایی ها 
بعد از گذشت این همه سال به این نتیجه رسیدند که نمی توانند با 
تیر، گلوله و جنگ و حتی بمب اتم شــیعه، اسلام و حتی ولایت را 
نابود کنند، اما می دانند اگر فکر جوان ما را نابود کنند، پیروز می شوند، 
بر وجود جوانان در عرصه های مهم سیاسی و اجتماعی تأکید کرد و 
گفت: مقام معظم رهبری گام دوم انقلاب را صرفا خطاب به جوانان 
بیان فرموده اند. وی با انتقــاد از اینکه فضای مجازی جوانان را از 
بین می برد، تصریح کرد: فضای مجازی در دســت یک سری افراد 
شارلاتان و حقه باز افتاده است و امثال »روح الله زم« ها جوانان ما 
را مدیریت کرده و در خانه امام حســین )ع( را می بندند. دشمن را 
کوچک نگیرید، غفلت نورزید و نظام را در هیئت های امام حســین 

)ع( حفظ کنید، بچه ها و جوانان را به مســجد بکشــانید و آینده را 
به دســت آن ها بسپارید. دبیرکل جبهه پایداری با اشاره به موقعیت 
اســتراتژیکی همدان در مســیر کربلا، بیان کرد: همدان به لحاظ 
جایگاه ویژه و موقعیت خاص خود باید موکب و برنامه خاص برای 

زائران همیشگی کربلا داشته باشد.

دستگیری روح االله زم از یک سال پیش در دستور کار قرار 
گرفته بود

سردار عزیر جعفری، فرمانده سابق سپاه درباره دستگیری مدیر کانال 
تلگرامی آمدنیوز توضیحاتی ارائه کرده است. سردار جعفری اکنون 
در توضیحاتی درباره بازداشت او گفته است: این اقدام، از حدود یک 
ســال پیش در دستور کار ما قرار گرفته بود. یکی دو بار هم تا پای 
کار رفته بودیم که این اقدام انجام شود، اما حادثه یا مشکلی پیش 
می آمد و فرصت نبود که این کار درست انجام شود که الحمدلله این 

بار انجام شد و این واقعا یکی از ابعاد قدرت سپاه است.

دعوای توئیتری پورنجاتی و عباس عبدی بر سر ماجرای 
تسخیر سفارت آمریکا

در سالروز تسخیر ســفارت آمریکا عباس عبدی به عنوان یکی از 
دانشجویان دخیل در این اقدام، در گفت و گویی به دفاع از این اقدام 
دانشــجویان پرداخت و آن را همسو با خواست مردم در آن مقطع 
دانســت. این اظهارات واکنش های زیادی در پی داشــت. در یکی 
از این واکنش ها، احمد پورنجاتــی، نماینده اصلاح طلب مجلس 
ششم، در توئیتر نوشت: »یک غلطی کرده اید، من و ما هم در عالم 
خلســه و نفرت از مســتبد فراری در حال و هوای ضدامپریالیستی 
برای آن کار خلاف عرفتان هورا کشــیدیم. حالا پس از 40 سال از 
اشغال ســفارت که طشت فاجعه اش بر زمین افتاده، همچنان زور 
می زنید که با حرافی ماســتمالی اش کنید...« عباس عبدی هم در 
واکنش به این توئیت پورنجاتی نوشــت: »آن بخش که اقرار علیه 
دائم الخلسگی خویش است، باید پذیرفت. ولی ای کاش سری هم 
به »هویت سازی ها« بزنند، حتی اگر شرمنده نمی شدند عذرخواهی 
می کردند. ای کاش از روزی شرمنده شوند که بجای انجام وظیفه و 

دفاع از روزنامه نگاران، بازداشت آنان را تایید می کردند.«

از هفته آینده لایک های اینستاگرام محو می شوند
اینســتاگرام از هفته آینده از کاربران آمریکایی شــروع خواهد کرد 
تا به قول خود مبنی بــر حذف لایک ها عمل کند. به گفته رئیس 

اینستاگرام آدام مُسِری، این تغییر در شرف اجرا شدن است. مسری 
در مصاحبــه ای در کنفرانس Wired 25 توضیح داد که هفته آینده 
تســت تغییرات حذف لایک در ایالات متحده آغاز خواهد شد ، و 
البتــه آن به صورت یکباره در کل ایالات متحده نیســت، بلکه در 
بخش های مختلف تست می شود.« ، به اندازه ای که برخی از افراد 

آن را در پروفایل های خود داشته باشند.

مبلغ: اصلاح طلبان تایید صلاحیت نشوند؛ نمی آییم
معاون وزیر کشور در دولت اصلاحات گفت::اصلاح طلبان با توجه به 
آرایش و معادلات سیاسی کشور تشخیص دادند اگر در انتخابات از 
آقای روحانی حمایت کنند در راستای منافع ملی است.وی در همین 
رابطه گفت: برخی بحران هویــت در اصلاح طلبان را به مواضع و 
راهبرد های انتخاباتی گذشته اصلاح طلبان مرتبط می دانند که باید 
توجه داشــت آن مواضع و راهبرد ها جنبه مقطعی داشــته و لازمه 
شــرایط و نیاز زمان خود بوده است و در شرایط فعلی تکرار نخواهد 
شد.وی تصریح کرد اگرتلاش ها نتیجه داد با تمام توان برای تشکیل 
یک مجلس شایسته و در تراز قانون اساسی فعالیت می کنیم، اما در 
صورت تداوم روند گذشــته در بررسی صلاحیت ها و حذف نامزد ها 

طبعا لیست انتخاباتی ارائه نخواهیم کرد
 

مرعشی نامزد انتخابات مجلس می شود؟
ســخنگوی حزب کارگزاران درباره سرلیست شدنش در انتخابات، 
گفت: کاندیدای انتخابات مجلس نیستم.حسین مرعشی سخنگوی 
حزب کارگزاران ســازندگی در گفتگو با باشگاه خبرنگاران جوان، 
درباره اختلاف نظر در شورای عالی سیاستگذاری اصلاح طلبان اظهار 
داشــت: هیچ اختلاف نظری در شورای عالی سیاستگذاری اصلاح 
طلبان وجود ندارد.او در پاســخ به این سوال که آیا در انتخابات آتی 
مجلس به عنوان سرلیست اصلاح طلبان شرکت می کند، خاطرنشان 

کرد: من کاندیدای انتخابات مجلس نیستم.
 

ذوالنور: نباید هزینه حفظ برجام به دوش ایران باشد
رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس با بیان اینکه 
اروپا برای نجات برجام قــدم از قدم برنمی دارد، گفت: نباید هزینه 
حفــظ برجام به دوش ایران باشــد و طرف هــای مقابل هم برای 
آن هزینه بدهند. حجت الاســلام مجتبی ذوالنور رئیس کمیسیون 
امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس شورای اسلامی در گفتگو با 
تسنیم، با اشاره به اجرایی شدن گام چهارم کاهش تعهدات برجامی 

کشورمان، گفت: شورای عالی امنیت ملی در زمینه گام های کاهش 
تعهــدات برجامی تصمیم گیری می کند کــه رئیس مجلس نیز از 
مجلس در این جلسات حضور پیدا می کند. وی با اعلام اینکه نظر 
مــا بر این بود که اقدامات ایــران در کاهش تعهدات برجامی باید 
قاطعانه و در یک مرحله انجام شــود، اما تصمیم گیرنده در این باره 
دولت است و سیاست دولت در کاهش تعهدات برجامی هم تاکنون 
به این شــکل بوده که تدریجی و گام بــه گام حرکت کند، عنوان 
کرد:سیاست دولت بر این اســت که در هر گام از کاهش تعهدات 
برجامی، فرصتی به اروپا دهد تا آنان در تصمیمات و سیاســت های 
خــود بازنگری کنند. ذوالنور با بیان اینکه وزارت امور خارجه اعلام 
کرده است که اروپایی ها نمی توانند به تعهدات خود در برجام عمل 
کنند، ادامه داد: این گفته مسئولان دستگاه دیپلماسی خلاف واقع 
است و اگر اروپایی ها بخواهند به تعهدات خود عمل کنند به راحتی 
می توانند این اقدامــات را انجام دهند. نماینده مردم قم در مجلس 
تصریح کرد: اروپایی هــا می خواهند یک برجام بی خاصیت و مضر 
برای ایران وجود داشته باشد که هزینه ای برای آن پرداخت نکنند، 
آن هــا اراده ای برای انجام تعهدات خــود در برجام ندارد، چون اگر 

اینگونه بود قطعاً خواستن، توانستن است.
 

 پاسخ صریح امیری به شائبه اختلاف روحانی 
با شورای نگهبان

حســینعلی امیری گفت: بین آقای رئیس جمهور و شورای نگهبان 
هیــچ اختلافی وجــود ندارد.حســینعلی امیری معــاون پارلمانی 
رئیس جمهــور در گفت وگو با فارس، تاکیــد کرد: بین آقای رئیس 
جمهور و شورای نگهبان هیچ اختلافی وجود ندارد.وی بیان داشت: 
آقای رئیس جمهور هیچ گاه در فکر این نبوده که بخواهد یک نهاد 
رسمی کشــور را نادیده بگیرد؛ آقای روحانی در واقع یک گزارشی 
از مجلس اول ارائه دادند که این مجلس با چه ترکیبی ایجاد شــد 
و افرادی که مورد نظر مردم نبودند توســط خود مردم حذف شدند، 
اقلیتی هم که در مجلس بودند در واقع به مصالح کلی کشــور فکر 
می کردند بنابراین در مجلس اول شخصیت های طراز اول، انقلابی 
و افراد بزرگی در مجلس شورای اسلامی حضور پیدا کردند.معاون 
پارلمانی رئیس جمهــور تاکید کرد: رئیس جمهور به هیچ وجه هیچ 
اختلافی با شــورای نگهبان ندارد و به هیــچ وجه هم به فکر این 
نیســت که یک نهاد رسمی را که جایگاه قانون اساسی دارد حذف 

کند.
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